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VOORWOORD
Door voorzitter  
Anton Westenberg
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Beste leden, supporters en vrienden van onze 
voetbalvereniging,

We zijn als voetbalvereniging gezegend 
met een rijke geschiedenis. Door de jaren 
heen hebben we successen gevierd, zijn we 
gegroeid als vereniging en hebben we ons 
ingezet voor de ontwikkeling van onze jeugd. 
Terwijl we onze passie voor voetbal blijven 
delen, is het van essentieel belang dat we  
stilstaan bij de uitdagingen en kansen die 
voor ons liggen.

Zoals elke club die streeft naar continue ver-
betering staan wij ook voor vraagstukken met 
betrekking tot de grenzen van groei. Hoe kun-
nen we onze vereniging laten groeien zonder 
afbreuk te doen aan onze kern waarden? Hoe 
kunnen we een sterke jeugdopleiding hand-
haven en tegelijkertijd competitief blijven op 
hogere niveaus? Hoe kunnen we onze facili-
teiten verbeteren zonder de band met onze 
leden te verliezen? Natuurlijk zijn dit soort 
vraagstukken niet nieuw voor ons. Al jaren zijn 
wij op zoek naar antwoorden op de vraag hoe 
wij met groei om willen gaan. Met zo’n 1.350 
spelende leden en 1.600 leden totaal behoren 
wij tot de grotere verenigingen van het land. 
Wanneer wij in dit tempo door blijven groeien 
lopen wij versneld tegen grenzen aan. Gren-
zen zoals op het gebied van veldcapaciteit, 
het beschikbare potentieel vrij willigers en 
beschikbare ruimtes zoals kleedkamers. De 
afgelopen jaren hebben wij al de nodige maat-
regelen genomen in de trant van het spelen 
van wedstrijden op andere sportparken en het 
plannen van wedstrijden op de late zaterdag-
middag. Al veel eerder is onze jongste jeugd 

naar de vrijdagavond verhuist waar zij een 
onderlinge competitie spelen.
Het vraagstuk wat nu voorligt gaat weer 
verder dan de zojuist beschreven genomen 
maatregelen en noopt ons tot weloverwogen 
duurzame keuzes. Keuzes die onze kernwaar-
den niet aantasten. De komende tijd gaan wij 
benutten om hier een antwoord op te vinden.

OP ZOEK NAAR 
DE GRENZEN 
VAN GROEI

VOORwoord

 Grenzen bereiken 
betekent niet dat we niet 
verder vooruitgaan 
Grenzen bereiken betekent niet dat we niet 
verder vooruitgaan. Want waar we gewoon 
mee doorgaan zijn onze verbouwingsplannen 
op het sportpark. Als onderdeel daarvan is 
het de wens om nog dit seizoen een kunst-
grasveld aan te leggen op het kleine veld. 
Deze zal in de vorm van een mini-arena aan-
gelegd worden en kan dan tevens dienen als 
extra trainingsveld. Voor de overige ambities 
kan ik verwijzen naar het artikel in dit maga-
zine.

Laten we samen streven naar een toekomst 
waarin groei in aantallen niet het doel is maar 
juist de groei als vereniging, waar prestaties 
en plezier samengaan, de primaire ambitie is.

Met sportieve groeten,
Anton Westenberg
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Na drie kwartier spelen is een 
wissel onvermijdelijk, de man 
langs de kant met kladblok en 
pen mag zich melden binnen de 
lijnen. Meer dan dertig jaar na 
het afscheid is daar de rentree. 
Op een dinsdagmorgen, in de 
miezer regen, op een kunstgras-
veld met de Old Stars. Tussen 
kopstukken van toen en gelou-
terde en geroutineerde krachten, 
die iedere week hun metertjes 
maken. “Herman, hier…”
 
Kunstgras, dat heeft de voorma-
lige linksbuiten annex wisselspe-
ler van A4 (ofwel WVF JO19-4) 
niet actief meegemaakt. Spelen 
deed je altijd op een akker, hoe 

verder in het seizoen hoe slechter 
het veld werd. Maar voor de Old 
Stars anno 2023 is het kunst-
gras een zegen. Kunnen ze nooit 
zeggen dat er ergens een polletje 
hun goede bedoelingen in de war 
heeft geschopt.
 
VOORLOPER
Op het gebied van wandelvoet-
bal – laten we het in het Neder-
lands doen – is WVF in stad en 
ommeland een voorloper. Met 
steun van Sportservice Zwolle is 
de groep rond aanjager Gerard 
de Jong constant gegroeid, 
inmiddels staan er 35 namen op 
papier. En geloof het of niet, zelfs 
hier worden transfers gedaan. 

De Old Stars van WVF 
vermenigvuldigen zich 
met de week

Het walking football bij WVF groeit als kool. Bijna dertig 
mannen staan wekelijks tussen het koffiedrinken door op 
het veld. “Maar het moet natuurlijk wel leuk blijven.”
TEKST: HERMAN NIJMAN

Zo staan de Potjes op het veld – 
Bauke en Jan – die geen verleden 
hebben in Westenholte. Nog 
opmerkelijker is het verhaal van 
Wim Schaap, die wekelijks vanuit 
het Friese Noordwolde naar De 
Weide Steen kachelt. Schaap is 
een Hagenaar, was lange tijd trai-
ner in de regio en belandde via 
via bij de oude sterren. “Hij heeft 
in ieder geval altijd het hoogste 
woord”, zegt Aalt Docter, die de 
mond ook op de juiste plaats 
heeft zitten.

Ouwehoeren over van alles en 
nog wat is een vast onderdeel 
op de dinsdagmorgen. Over het 
voetbal van vroeger, de ‘houthak-
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kers’ van VVT uit Twijzelerheide 
die WVF in de gloriejaren ‘70 het 
leven zuur maakten. En over het 
leven. “Hoe gaat het?”, is dan de 
vraag. “Nou goed, maar finan-
cieel kan het beter”, is dan het 
antwoord, met een grijns. “Zeg 
anders maar wat je nodig hebt…”
 
Docter is de ouderdomsdeken 
van het gezelschap, hij nadert 
de tachtig maar het is hem 
nauwelijks aan te zien. Er zijn 
meer gelouterde krachten uit 
vroeger tijden, Jan Pieterman 
en Henry Karrenbelt, die recent 
is aangesloten. Maar de groep 
is gemêleerd, met ook scheids-
rechter Wim Weuring en diverse 
mannen die jaar in jaar uit op bij-
velden hun wedstrijden hebben 
gespeeld.
 
UNIFORM
De ‘training’ begint met wat 
rek- en strekoefeningen tijdens 
een wandeling van de ene naar 
de andere zijlijn. De groep wordt 
daarna in tweeën gedeeld, want 
er staan iedere dinsdag meer 
dan twintig mannen in het veld. 
Uniform gekleed, ook dat nog. 
In korte broek (zolang het nog 
kan), getooid in een blauw shirt 
met voornaam op de rug en een 
keurig trainingsjack. Die jasjes 
worden met de week wel unieker, 
aangezien de leverancier failliet is 
gegaan en een nieuwe materiaal-
sponsor gevonden moet worden.
 
De pass- en trapoefening wordt 
keurig aan de heren uitgelegd. 
Maar luisteren is wel een puntje 
van aandacht, zeg maar. Nadat 
de bal een keer of zes is inge-
speeld mag de laatste man de 
bal in het doel schuiven, schieten 
of knallen. Met daarbij het risico 
dat het doel wordt gemist en je 
de bal meters verderop moet 
gaan halen. Vanwege die angst 
– je moet immers nooit onnodig 
lopen – wordt de oefening pas in 
tweede instantie echt begrepen. 
Min of meer.
 

PARTIJTJE
Zoals een training van de jongste 
jeugd eindigt een training van de 
oudste mannen met een partijtje. 
Waarbij het vooral lastig is om 
zuiver wandelvoetbal te spelen. 
“Het begint op voetbal te lijken 
wat wij doen”, klinkt het dan 
ook. Bij de Old Stars wordt wel 
doorgeschakeld naar de tweede 
versnelling als daardoor een bal-
letje net binnen kan blijven of kan 
worden doorgespeeld. De man-
nen schromen ook niet om de 
tegenstander een zetje te geven, 
als het zo uitkomt. Het compe-
titie-element zit nou eenmaal in 
de aard van het beestje, dat haal 
je er niet meer uit. Vandaar ook 
dat WVF maar zelden op bezoek 
gaat bij collega oude man-
nen-brigades. “Ik ben al meer-
dere keren afgefloten wegens te 
hard lopen. Nou ja zeg, het moet 
toch wel leuk blijven.”
 

 Ik ben al 
meerdere keren 
afgefloten 
wegens te hard 
lopen 
Van een glorieuze invalbeurt van 
de man met kladblok en pen kan 
geen sprake zijn. John Ruijsch 
blijkt nog altijd de taaie verde-
diger, die hij een tijdje geleden 
in de hoofdmacht op het oude 
Papaverveld ook was. Dat de 
wisselspeler toch nog steels een 
goaltje meesnoept, is vooral pret-
tig voor het gemoed.
 
Het past helemaal bij de schater-
lach, die geregeld op het veld te 
horen is. 
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Met hart 
en ziel 

gebrand. 
De allerbeste koffi ebonen, 

met hart en ziel gebrand 
vóór en door echte 

koffieliefhebbers.

Wij praten graag over 
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We staan je graag te woord!
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misschien ook iets voor jou is? Wil je 
meer weten over de mogelijkheden of 
heb je andere vragen? 

Campenaer Koffi e B.V. 
Eckertstraat 19
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CONTACTFORMULIER
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038 3313869
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het het heel leuk om te fluiten. Je bent lekker 
actief bezig en de reacties van spelers zijn 
vaak leuk.”
 
Maaike Velsing heeft zo’n 15 jaar geleden een 
cursus gevolgd bij een club in Enschede waar 
ze minder goede ervaringen heeft opgedaan. 
Ze hoopt bij WVF het plezier in fluiten terug 
te krijgen. “Ik heb gewoon vaak opmerkingen 
gekregen omdat ik een vrouw ben. Ik zou geen 
verstand van voetbal hebben, dit stigma wil ik 
graag doorbreken. Ik wil graag een voorbeeld 
voor anderen vrouwen zijn en laten zien dat 
wij dit ook kunnen. Je ziet eigenlijk alleen maar 
vaders die fluiten, waarom geen moeders?.”
 
BEGELEIDING EN WHATSAPPGROEP
De scheidsrechterscursus bestaat uit 4 avon-
den, waarop de theorie uitgelegd wordt en 
er korte periodes gefloten wordt onder het 

Het was ongeveer twee jaar geleden. Ronald van Uden 
bezocht de ledenvergadering en nam het woord:  

“We hebben een geweldige club, prachtige velden en  
een mooie kantine. We hebben zo’n 34 wedstrijden per 
zaterdag, selectie teams krijgen een scheidsrechter toe-
gewezen, maar de rest moet het zelf maar uitzoeken.” 

TEKST: JOHAN SCHOEMAKER

Het bestuur vroeg of Ronald mee wilde den-
ken. Uiteindelijk heeft hij de boel samen met 
Erwin Heidinga aangezwengeld en dat leidde 
tot een scheidsrechterscursus met 10 nieuwe 
gediplomeerde clubscheidsrechters bij WVF.

Afgelopen september is een nieuwe cursus 
van start gegaan bij WVF met 20 cursisten, 
10 van WVF en 10 van andere clubs. Ronald: 
“Deze cursus is heel goed voor beginnende 
scheidsrechters, omdat ze leren dingen beter 
uit te leggen en beter met commentaar om te 
gaan. Zo komen ze beter voor de dag en dat 
maakt het fluiten leuker.”
 
DAMES
Onder deze cursisten bevinden zich voor het 
eerst twee vrouwen. Carlijn Logtenberg is 
nog maar 19 jaar, speelt bij dames 2 en geeft 
training aan twee meisjeselftallen. “Ik vind 

GEWOON DOEN!  
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Heb jij interesse om te gaan fluiten? 
Heb je interesse in de scheidsrechterscursus? 
Scan de QR-code of spreek eens een 
scheidsrechter van WVF op zaterdag.

toeziend oog van de andere cursisten. Naast 
de cursusavonden moeten alle cursisten 
minimaal 4 wedstrijden onder begeleiding 
van een ervaren scheidsrechter fluiten. Na de 
wedstrijd bespreekt de cursist met de ‘buddy’ 
wat er beter kan.
 
Op het moment van schrijven hebben alle 
cursisten meerdere wedstrijden onder bege-
leiding gefloten. Carlijn: “Ik heb goede tips 
gehad. Vooral over waar ik moet staan en hoe 
ik moet staan. Dit was echt heel leerzaam.” 
Maaike: “Normaal houd ik er niet zo van om 
op mijn vingers gekeken te worden, maar dit 
was heel fijn. Als je hoort dat je een goede 
wedstrijd hebt gefloten, geeft dat je weer 
meer zelfvertrouwen.”
 
Volgens Ronald heeft de cursus nog een posi-
tief gevolg: “Naast de cursus zie je ook echt 
dat het echt gaat leven in de Whatsappgroep 
van de scheidsrechters. Er worden dingen 
besproken en bediscussieerd, van kleding-
voorschriften tot het wel of geen buitenspel 
tijdens een voetbalwedstrijd op tv. Je ziet 
echt dat mensen anders naar wedstrijden 
gaan kijken en dat is echt superleuk.”
 
ENTHOUSIASME
De reacties zijn positief. Teams zijn vooral blij 
dat ze een scheidsrechter hebben. Voor de 
wedstrijd vertelt Maaike de spelers en coaches 
dat ze de cursus doet: “Vooral coaches van 
WVF reageren enthousiast en zijn heel behulp-
zaam. Zo had ik de wedstrijdzakenapp voor 
het eerst op de telefoon en legde de coach uit 
hoe ik sneller alle spelerspassen kan controle-
ren”.
 
Ook de andere scheidsrechters reageren 
positief. Ronald fluit zelf nu al zo’n 10 jaar en 
ziet het echt als zijn hobby. Hij is ooit begon-
nen met het team van zijn zoon fluiten en hij 
is steeds meer gaan doen. Nu fluit hij het liefst 
elke zaterdag. Dit bezig zijn met een hobby 

ziet hij ook steeds meer gebeuren in de groep 
scheidsrechters: “We enthousiasmeren elkaar 
en dat leidt ook weer tot meer enthousiasme”.
 
GEWOON DOEN!
Ronald denkt dat fluiten voor iedereen is die 
van voetbal houdt: “Het is niet meer zo dat 
scheidsrechters vooral politieagentje spelen. 
We zijn veel meer bezig met het begeleiden 
van de wedstrijd en de veiligheid van de spe-
lers. Persoonlijk contact is hierbij heel belang-
rijk, dus je moet wel een beetje sociaal zijn”.
 

 Vooral coaches van WVF 
reageren enthousiast en zijn 
heel behulpzaam 
Om de druk op de scheidsrechters die er nu 
zijn te verlichten, is WVF altijd op zoek naar 
nieuwe scheidsrechters: “Het gaat de goede 
kant op. We hebben nu al twee aanmeldingen 
voor de cursus van volgend jaar. Iedereen 
is welkom. Het zou heel leuk zijn als meer 
voetbalmoeders en meisjes hieraan meedoen. 
Iedereen die meedoet aan de cursus krijgt 
een tenue, mapje met kaarten, opschrijfboek 
en fluit van de club en de enige eis die we 
hebben is dat je 5 wedstrijden per jaar fluit”.
 
Op de vraag wat Maaike en Carlijn tegen 
meisjes en vrouwen willen zeggen die over-
wegen om te fluiten, is het antwoord duidelijk: 
Gewoon doen! Maaike: “Gewoon beginnen. 
Begin gewoon eens met een wedstrijd fluiten 
voor de allerkleinsten. Soms kan het zo zijn dat 
een wedstrijd niet doorgaat als er geen scheids-
rechter is en dat kan je voorkomen”. Carlijn: “Je 
leert heel veel en ondanks dat je wel eens wat 
commentaar krijgt, is het nog leuk ook”. 

W VF MAGAZINE  2023/2024 13





Manenbergring 2
8271 RX IJsselmuiden
Tel. 038 - 337 00 99

www.postuma.nl



De tijd van een bankje naast het veld met 
daarop een trainer, een elftalleider – voor de 
administratie – en een man met waterzak 
is wel voorbij. WVF heeft een staf van zes 
personen en er zijn vast genoeg amateurclubs 
te vinden waar de steun vanaf de zijlijn nog 
groter is.

JACOB GROOTEN, TRAINER
De opstelling van de staf van WVF zal wel 
constant hetzelfde zijn. Met links, zo dicht 
mogelijk bij de middellijn, de trainer Jacob 
Grooten. De Dalfsenaar is zeker geen ijskonijn, 
hij laat zich gelden tijdens wedstrijden. Met 
‘druk d’rop’ als een van zijn mantra’s want 
Grooten wil dat zijn ploeg de tegenstander 
opjaagt als het mogelijk is.
 
Grooten is wel de grootste druktemaker aan 
de kant. Hij zal ook niet trots zijn op het feit 
dat hij in zijn eerste seizoen al een keer naar de 
tribune is gestuurd. Dat is wel de aard van het 
beestje, normaal gesproken in alle redelijkheid. 
Maar naast hem regeert vooral de rust.

MARTIJN RUIJSCH, ASSISTENT-TRAINER
Rechts van de trainer zit Martijn Ruijsch. 
Clubman, voormalig jeugdtrainer. Is na zijn 
actieve loopbaan meteen door Marcel van 
der Steege gevraagd om in te stappen als 
assistent-coach. Dat is onderhand vijf jaar 
geleden. Ruijsch is vooral in de weer met de 
hoofdtrainer, doordeweeks en op zaterdag. 
“Met coachen, letten op opvallende zaken. Je 
ziet met twee mensen nou eenmaal meer dan 
alleen.”
 
Voor het gevoel werkt Ruijsch op basis van 
gelijkheid met Grooten. De standaardsituaties, 
aanvallend en verdedigend, zitten in zijn taken-
pakket. De stap van veld naar bank is bijna als 
vanzelf verlopen. “Je blijft gek van het spelletje, 
en zo ben je er toch echt bij betrokken.” En ja, 
ooit wil Ruijsch zelf eens de baas spelen. “Het 
is nu alleen veel te druk met werk en gezin, er 
is geen tijd om papieren te halen.” Dat is dan 
een zegen voor WVF, want een assistent-trai-
ner met zo’n staat van dienst is zeldzaam in het 
amateurvoetbal.

ZIEL EN  
ZALIGHEID  
OP DE BANK 
BIJ WVF

De hoofdtrainer is een passant, naar het schijnt. 
Maar de hartstocht en passie voor WVF is zeker wel 
te vinden bij de staf van het eerste elftal. Over zes 
mensen op een bank.
TEKST: HERMAN NIJMAN
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 Je ziet met twee 
mensen nou eenmaal 

meer dan alleen  
Martijn Ruijsch
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DICK TER HARMSEL, ELFTALBEGELEIDER 
WVF heeft niet genoeg aan een elftalbe-
geleider, of teammanager zo u wilt, het zijn 
er gewoon twee. Waarbij Dick ter Harmsel 
een bak aan ervaring meeneemt. De Tukker, 
groot geworden bij Sportclub Rijssen, is voor 
zijn werk naar Westenholte verhuisd en zal 
er voorlopig niet vertrekken. Hij was 12 jaar 
voetballer in het blauw en wit, maar wat is hij 
onderhand allemaal niet geweest. “Als je zoon 
gaat voetballen word je automatisch leider. 
Van C1 naar B1 naar A1, daarna het tweede 
elftal. Ik heb nog in de technische commissie 
gezeten, daarna ben ik bij het eerste geko-
men.”

DANNY JANSEN, ELFTALBEGELEIDER 
Ter Harmsel richt zich vooral op de kleding. 
Maar collega Danny Jansen noemt hem ook 
zonder meer de ‘wiki-man van WVF’, bedreven 
in excelbestanden. Zelf voelt Jansen zich meer 
verantwoordelijk voor de uitstraling van het 
team en de club. “Ik heb de communicatie in 
het pakketje”, zegt hij, vooral verwijzend naar 
de uitingen op sociale media en de website.
 
Jansen is een voormalige cameraman, uit de 
periode dat de wedstrijden nog niet met de 
moderne drone-camera’s worden vastgelegd. 
Uiteraard heeft hij zelf ook tegen een balletje 
getrapt, maar een knieblessure heeft hem al 
snel naar de zijlijn verdreven. Dat is begonnen 
met B1, al samen met Ter Harmsel, en heeft 
hem in de periode van Van der Steege bij de 
hoofdmacht gebracht. En Jansen vindt zich-
zelf de rust zelve. 

GARY BURGERS, VERZORGER
Gary Burgers heeft ooit – lang geleden – zich-
zelf aangemeld als potentiële verzorger van 
het eerste elftal. Op de Weide Steen loopt hij 
al jaren rond, hij heeft de trainers John Beijen 
en Eduard Lindeboom nog meegemaakt. Zelf 
is Burgers trainer geweest van het inmiddels 
legendarische F1-elftal, dat Tijjani Reijnders 
heeft voortgebracht. ,,Maar ik voel mij hele-
maal geen trainer, ik ben altijd al meer bezig 
geweest met het mentale en sociale aspect.”
 
Gruwelijke medische ellende heeft Burgers 
– gelukkig maar – vooralsnog niet meege-
maakt bij WVF. Het is vooralsnog geble-
ven bij enkelkwetsuren en spierblessures. 
Zodoende is de verzorger vooral druk met 
tapen en masseren. Maar alles met mate, zegt 
hij nadrukkelijk. “Kom bij mij niet aan met de 

vraag of je voor iedere training getaped kan 
worden. En masseren, dat moet je eigenlijk 
verdienen, haha.”

RONALD KRUISE, KEEPERSTRAINER 
Na tien jaar afwezigheid is keeperstrainer 
Ronald Kruise teruggekeerd in Westenholte. 
Voor de analyse van de doelmannen zijn 
inmiddels talloze visuele middelen beschik-
baar, maar de voormalige wisselkeeper van 
het eerste elftal – ten tijde van Eddy Spaan-
sen, Onno Hoorn en Alexander Oldeman – 
mag graag kort op het veld zitten. “De sfeer 
ervaren, daar gaat het om.”
 
De oud-doelman is al snel ook keeperstrainer 
geworden, uit pure passie. Hij staat met de 
toppers op het veld, maar op woensdagmid-
dag ook met een peloton jonge sluitposten. 
Waarbij Kruise zich heeft moeten aanpassen 
aan de moderne tijden. “Het gaat allemaal 
veel sneller dan vroeger. Ik mocht de bal nog 
gewoon oppakken na een terugspeelbal. Nu 
heb je meevoetballende keepers, die dat ook 
nog eens heel goed doen.”
 

 Als alles loopt zoals 
het moet lopen is dat het 
mooiste wat er is 
Kruise heeft de clubcultuur ook zien verande-
ren, de club uit Westenholte heeft inmiddels 
ook massa’s leden uit Stadshagen. “Het niet 
lullen maar poetsen is een beetje verdwenen. 
Soms wil WVF het te mooi doen, het voetbal-
lend oplossen als het niet kan.’’
 
De mannen staan voor hun club, als steun 
van het team. Werken met een groep, sfeer 
maken, alle randzaken regelen voor de jon-
gens. Daar zit ziel en zaligheid in. En wat dan 
voor de meeste voldoening zorgt? “Winnen”, 
roepen ze bijna in koor. Want WVF mag dan 
de #mooisteclubvanzwolle zijn, er is meer 
dan alleen een portie gezelligheid. “Als alles 
loopt zoals het moet lopen is dat het mooiste 
wat er is.” Dat moet onder de streep leiden 
tot continuering van de plaats in de tweede 
klasse. Op zijn minst. 
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WE STAAN 
NAAST JE 
ALS MENS EN 
SPECIALIST 

Samen gaan!



‘VOETBALLEN MET  
DE JONGENS MAAKT  

ONS STERKER’

Samen spelen met de meiden of de jongens?
Er is nog een minuut of twee te spelen op het hoofdveld van WVF 
als er een hoge bal van de zijkant het zestienmetergebied in gaat. 
De verdediging van HHC Hardenberg is even niet helemaal scherp 
en ziet de rechteraanvaller van WVF over het hoofd. Deze neemt 

aan en schiet de bal vervolgens keurig binnen.
TEKST: JAAP OTTEN
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Na een 1-3 achterstand bij rust, maken de 
jongens en meiden van JO14-3JM (zoals ze 
officieel heten) de 4-3 tegen koploper HHC 
Hardenberg. Het is uitgerekend Lenthe die de 
winnende maakt.

Kort nadat de wedstrijd is afgelopen en de 
mooie overwinning nog even gezamenlijk is 
gevierd in de kleedkamer, schuiven Anouk 
Renkema (13 jaar) en Lenthe den Butter (12 
jaar) aan op het terras bij de kantine van WVF. 
Twee stralende koppies in de najaarszon. “Ja 
dit zijn wel lekkere wedstrijden”, zeggen de 
meiden bijna in koor. “Eerst achter komen en 
dan toch nog winnen, dat is wel fijn hoor.”

De meiden spelen nu al drie jaar met ditzelfde 
team en dat bevalt hen goed. “Het is voor de 
jongens in het team eigenlijk heel normaal dat 
wij bij ze in het team spelen”, zegt Anouk. “Het 
helpt ook wel dat ze zien dat we het gewoon 
goed doen”, zo vult Lenthe aan. Beide meiden 
weten ook niet anders dan dat ze samen 
voetballen met de jongens. Voor Lenthe begon 
dat zo’n acht jaar geleden: “Mijn broers zeiden 
toen al dat ik bij de jongens moest gaan 
voetballen. Daar word je sterker en beter van”. 
Anouk sloot twee jaar later, als vriendin van 
Lenthe, bij haar aan. “We willen ook graag zo 
lang mogelijk bij de jongens blijven voetballen, 
omdat we ook merken dat we daar echt beter 
van worden”, zo vertelt Anouk. “Zolang we het 
fysiek nog aankunnen bij de jongens kiezen we 
nog niet voor een meidenteam.”

In hun eigen team is het dus volstrekt normaal 
dat zij als twee meiden gewoon met de 
jongens meedoen. Dat blijkt ook wel als een 
paar van hun teamgenoten voorbij komt en 
de vraag krijgen hoe ze het eigenlijk vinden 
om samen met twee meisjes in het team te 
zitten. “Oh, nou ja. Eigenlijk heel normaal”, 
reageert één van jongens ietwat verbaasd 
op de vraag. “Ze zijn ook gewoon heel 

goed, dus we zijn blij dat ze er bij zitten.” 
“Tegenstanders denken nog wel eens, hé zij 
hebben twee meisjes in het team, die pakken 
we wel even. Maar als ze dan zien dat we echt 
wel kunnen voetballen dan worden ze wel 
stil”, zegt Lenthe lachend.

 Het is voor de jongens 
in het team eigenlijk heel 
normaal dat wij bij ze in  
het team spelen 
Tegelijk met de wedstrijd van JO14-3JM 
speelden één veld verderop de MO17-1, een 
team dus dat volledig uit meiden bestaat. 
Aanvoerster van dit team is Isabel Journee 
(16 jaar). Voor de start van dit seizoen kwam 
ze samen met haar zusje Fabienne, die 
speelt in MO15-1, over van ZAC. Ondanks een 
klinkende 4-1 overwinning op stadsgenoot Be 
Quick is ze niet helemaal tevreden over de 
wedstrijd van vanochtend. “Nou dit was niet 
één van onze beste wedstrijden”, verzucht 
ze ondanks de overwinning. Het tekent haar 
fanatisme. “Ja, ik ben wel fanatiek ja. En er 
waren vandaag wel genoeg dingen die wel 
beter kunnen.” Zelf gaat ze daarbij graag 
voorop in de strijd. “Ik ben wel gewend om 
lekker fysiek te spelen. Ik hou er ook van 
om lekker veel slidings te maken. Dan zie je 
de andere meiden wel eens kijken, wat doet 
zij nou”, lacht ze. Dat fysieke spel heeft ze 
geleerd dankzij de jaren die ze hiervoor met 
de jongens speelde. “Ik heb 11 jaar lang samen 
met jongens gevoetbald. Dat heeft mij echt 
wel sterker gemaakt.”  
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Maar de laatste tijd merkte zowel Isabel als 
haar jongere zusje dat het misschien tijd werd 
om over te stappen naar een meidenteam. 
“Op een gegeven merk je toch dat het 
verschil groter wordt met de jongens”, zo 
zegt Isabel. “Niet alleen fysiek, maar ook aan 
het gedrag merk je dat wel. Als jongens ouder 
worden, dan vinden ze het ineens toch niet zo 
cool meer om met meisjes samen te spelen.” 

“Het beleid vanuit WVF is dat vanaf MO13 
meidenvoetbal wordt aangeboden”, zo legt 
Johan Germs voorzitter commissie meiden- 
en damesvoetbal WVF. “Hierop zijn twee 
uitzonderingen. Als de meiden mee kunnen 
op selectieniveau van de jongens, dan is het 
uitdagender en beter als de meiden in een 
gemend team spelen. Dit zien we ook als ze 
later (vaak rond MO17 of senioren) door-
stromen. Ze zijn gewend om fysieker en op 
een hoger tempo te voetballen.” De andere 
uitzondering betreft de meiden die zelf echt 
geen zin hebben om in een MO te spelen. 
“Ook hen laten we vaak ook bij de jongens 
voetballen. Deze meiden komen over het 
algemeen vanzelf richting de MO-teams toe 
als de aansluiting met de jongens minder 
wordt.” 

Overigens is het meidenvoetbal bij WVF 
echt in ontwikkeling. Op dit moment spelen 
vier van de teams in de eerste klasse (MO13-
1, MO15-1+2 en MO17-1). De overige 4 teams 
spelen 2e klasse. Sinds dit seizoen is er ook 
sprake van selectiebeleid en selectieteams. 
De 1e teams hebben gediplomeerde (en 
betaalde) trainers net als bij de JO. Dit geeft 
meteen een impuls in de kwaliteit van het 
voetbal. 

De KNVB moedigt clubs 
aan om zo veel mogelijk 
te kiezen voor gemend 
voetbal. 
Scan de code en lees er 
meer over.

En zo verdween het plezier langzaam naar 
de achtergrond. Tijd dus voor wat anders en 
omdat ZAC geen meidenteams heeft in deze 
leeftijdscategorie volgde de overstap naar 
WVF. En dat bleek een goede keuze. “Ik ben 
echt heel fijn ontvangen door mijn team en ga 
nu weer met veel plezier naar de trainingen 
en de wedstrijden. We hebben ook echt 
goede en serieuze trainingen (van een KNVB-
gediplomeerde trainer red.) en spelen ook op 
een goed niveau.”

Hoezeer ze het nu ook naar haar zin heeft 
in haar nieuwe team, ze zou toch meiden 
die er over nadenken om te gaan voetballen 
adviseren om zo lang mogelijk samen te 
spelen met de jongens. “Dat heeft mij echt 
wel sterker gemaakt. Het spel met de jongens 
is toch wel een stukje fysieker en daar leer 
je veel van.” En ze merkt ook dat dit in de 
afgelopen jaren steeds meer geaccepteerd 
wordt als er meiden meespelen met de 
jongens. “Natuurlijk wordt er soms nog wel 
eens lacherig overgaan als een meisje de 
bal afpakt van een jongen, vooral door het 
publiek langs de kant”, gaat ze verder. Maar 
meiden die met de jongens voetballen dat 
wordt wel steeds meer geaccepteerd, zo 
erkent ook haar vader Emiel die jarenlang 
training gaf aan het gemengde team van 
zijn oudste dochter. “Maar ik merkte dat 
ze de laatste tijd minder plezier had in het 
voetballen en dat heeft ze nu in dit team weer 
helemaal teruggevonden.” 

 Ik heb 11 jaar lang 
samen met jongens 
gevoetbald. Dat 
heeft mij echt wel 
sterker gemaakt 
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Kraaninspectie nederland     |    Katwolderweg 8a     |    8041 ad Zwolle     |    06 47 65 98 67     |    038 720 08 18
info@Kraaninspectienederland.nl      |     www.Kraaninspectienederland.nl

Kraaninspectie Nederland is een gecertificeerde onderneming op het gebied van 
verticaal en horizontaal transport. Specialismen zijn hijswerkzaamheden, verhuur 
van hijskranen, bemiddeling en detachering van kraanmachinisten, keuringen van 
hijs en hefwerktuigen en opleidingen. Kwaliteit, Flexibiliteit en Veiligheid staan 
garant voor een efficiënte uitvoering van werkzaamheden.

   Specialist in Verticaal 
& Horizontaal Transport

BudoBouw is een bewuste bouwer in kwaliteit, duurzaamheid en veiligheid. 
Specialismes zijn traditioneel betonwerk, funderingsconstructies en herstel, tunnel-
bouw, complete staal- en betonskeletten (of combinaties hiervan ) en het leveren 
en monteren van prefab betonnen onderdelen met een KOMO- of productcertificaat.

    Wij zijn bedreven 
in Beton & Montage

BudoBouw   |   Katwolderweg 8a   |   8041 ad Zwolle   |   038 720 08 10   |   info@budobouw.nl   |   www.budobouw.nl





WVF 1 SEIZOEN 2023-2024

Bovenste rij vlnr: Dick ter Harmsel (teammanager), Luca Veldhoen, Job Goudbeek, Julian Broeksema, Ian Dusink,  
Julian Reuvekamp, Joeri Mensink, Jesper Schuurman, Peter van Lennep (assistent-scheidsrechter)

Middelste rij vlnr: Gary Burgers (verzorger), Stef Overduin, Ramon Beens, Sebas de Meijer, Stan Peppelenbos,  
Melvin Hartenhof, Julian Zegeling, Bas van Wijnen, Rob Schulte, Danny Jansen (teammanager)

Voorste rij vlnr: Jamiro Oortwijn, Twan Rens, Bas Koenen, Max Goudbeek, Martijn Ruijsch (assistent-trainer), Jacob Grooten (hoofdtrainer), 
Ronald Kruise (keeperstrainer), Marc Peppelenbos, Guido Bakker, Jabir Mazouz, Ayoub Ben Ali Ahlaq
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Quido is sinds een aantal maan-
den naast ondernemer ook de 
voorzitter van de sponsorcom-
missie van WVF. We gaan met 
een lekkere bak koffie zitten en 
praten over het heden en de 
toekomst van de sponsoring bij 
WVF.

Quido heeft niet een geschiede-
nis met WVF die lang teruggaat. 
Zelf nooit bij de club gevoetbald, 
maar als beginnend ondernemer 
in contact gekomen met Jan 
Eibergen en Pascal Borst. Hij 
nam hun uitnodiging voor een 
informatie bijeenkomst bij de 
Stadshoeve aan en is direct Brons 
sponsor geworden. Zijn kantoor 
zat toen nog aan de Schoener-
weg en hoe gaaf is het om als 
beginnend ondernemer je eigen 
bord langs de velden te zien han-
gen. Dat is nu ruim 5 jaar geleden 
en dat was ook precies de peri-
ode die hij zichzelf gaf om zich-
zelf en zijn bedrijf in Zwolle en 
omgeving op de kaart te zetten. 
Naast WVF was hij ook sponsor 
bij een andere voetbalvereniging 

DE TOEKOMST VAN 
SPONSORING LIGT IN 
INNOVATIE

en sporten als basketbal, handbal 
en padel. Hij kan dan ook goed 
beoordelen wat belangrijk is voor 
een sponsor en waar WVF die 
behoefte nog beter zou kunnen 
vervullen.
 
Maar eerst eens de vraag waarom 
Quido “ja” zei tegen het voorzit-
terschap naast het drukke leven 
als ondernemer: “Pascal Borst 
benaderde mij al eerder of ik 
interesse had maar toen vond ik 
de tijd nog niet rijp. Ik wilde dat 
mijn bedrijf nog beter georgani-
seerd zou zijn, zodat ik ook echt 
de tijd in het voorzitterschap kan 
steken die erbij hoort. Die fase 
was begin dit jaar (na bijna 7 
jaar voorzitterschap van Pascal) 
aangebroken en ik heb nu de tijd 
om mijn ideeën ook echt vorm te 
geven binnen de commissie.”
 
Volgens Quido staat de basis van 
WVF en ook de sponsorcommis-
sie als een huis. Het is één van 
de grootste voetbalverenigingen 
in Oost-Nederland en de club 
organiseert leuke dingen voor 

haar leden. WVF heeft echt een 
actief kantineleven. Neem nu de 
zaterdagen waarop de kantine vol 
zit met teams die gezellig na de 
wedstrijd blijven hangen. Echt een 
verenigingsgevoel dat zich ook 
door vertaalt naar de sponsoren. 
Quido vertelt: “Ikzelf heb geen 
voorgeschiedenis met WVF, maar 
merk op de club dat veel sponso-
ren dat wel hebben. Of dat ze een 
link hebben met hun kinderen die 
er spelen. Je ziet dat WVF mede 
dankzij de trouwe sponsoren een 
gezonde club is waar hun geld 
ook echt geïnvesteerd wordt in 
de club, maar ook in hun zicht-
baarheid als sponsor. Voor die 
sponsoren is het belangrijk dat we 
een actieve Business Club hebben 
die mooie activiteiten voor haar 
sponsoren organiseert.”

Dat lijkt dus een gespreid bedje 
voor Quido of ziet hij dat anders?
“Er is altijd ruime voor groei. 
Ik wil, naast het leiden van de 
commissie, vooral ook het eigen 
netwerk van de commissieleden 
attenderen op de mogelijkheden 

Het is rustig bij het bedrijfspand van Drone Your Future. Twee jonge 
medewerkers zitten in het gezellige kantoor achter hun laptop te 
werken. Behalve dan de markante eigenaar Quido Lubbers, zijn de 
overige collega’s op pad. 
TEKST: JAAP OTTEN
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die er zijn bij WVF om aan te slui-
ten bij de Business Club. Het is 
van groot belang dat je als com-
missie kijkt waar de gezamenlijke 
link ligt naar potentiële sponso-
ren. Als een potentiële sponsor 
van meerdere relaties hoort hoe 
leuk de Business Club van WVF 
is, zal deze eerder genegen zijn 
om een keer de sfeer te proe-
ven of in het gunstigste geval al 
direct een mooi sponsorcontract 
af te sluiten.”

Quido heeft als doel om in de 
komende drie jaar met alle spon-
soren een bak koffie te drinken 
en een persoonlijk gesprek te 
hebben. Dit om de sponsor 
trouwheid nog verder te vergro-
ten of sponsoren te wijzen op 
specifieke mogelijkheden binnen 
het contract. Verder zegt Quido 
dat ze kijken naar een Young 
Business club voor jonge star-
tende ondernemers. Deze kunnen 
dan in de startersfase al tegen 
een aantrekkelijke aanbieding 
gaan sponsoren. Op die manier 
is er ook een stabiele basis in 

de toekomst als het gaat om de 
sponsoring van WVF.
 
Welke doelen stelt Quido zichzelf 
en zijn commissie nog meer? 
Daar is Quido heel helder in, 
innovatie: “Vanuit mijn eigen pro-
fessie zie ik kansen om tegen een 
aantrekkelijk bedrag dronebeel-
den te maken en het kantoor of 
bedrijf van sponsoren van binnen 
in beeld te brengen. Een leuke 
sfeerimpressie om het bedrijf op 
een leuke manier in the picture te 
zetten. Nog verder in de toe-
komst kijkend zou je kunnen den-
ken aan een WVF app. Niet alleen 
het interview lezen in het WVF 
Magazine, maar gebruik maken 
van een QR-code en daar ook 
echt het interviewgesprek aan 

hangen. Trainers die geïnterviewd 
worden over hun team. Hoe leuk 
is het voor de jonge leden om 
zo’n interview te kijken. Vooral de 
jeugd is heel erg visueel inge-
steld en doet alles met tablets 
en mobieltjes, daar moeten we 
echt in willen investeren om de 
aansluiting met die jonge leden 
te vinden. Dat zijn de sponsoren 
van de verre toekomst! Daarvoor 
is ook nodig om die kennis in de 
commissie binnen te halen.”
Quido sluit af dat ze als sponsor-
commissie zichtbaar willen zijn 
op het sportpark De Weide 
Steen. “Spreek mij of een ander 
van de sponsorcommissie aan als 
je leuke ideeën hebt. Denk nooit 
dat iets niet kan, maar maak het 
bespreekbaar.” 

 Je ziet dat WVF, mede dankzij  
de trouwe sponsoren, een gezonde 
club is 
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Rabo Clubsupport
Iedereen verdient een club. Het is als een 2e huis. Een plek waar je elkaar ontmoet, elkaar sterker maakt en helemaal jezelf kunt zijn. 
Kortom: verenigingen zijn onmisbaar. Daarom helpen wij hen graag met kennis, netwerk en geld om hun ambities te realiseren. 

Meer informatie: rabobank.nl/clubsupport



Om 08.00 uur is de parkeerplaats al voor 
driekwart gevuld, net als de fietsenstalling. 
Twee enthousiaste dames onder een tent-
doek met fluorescerende hesjes heten de 
verschillende teams welkom. De pupillen van 
Overwetering worden richting veld 3 gedi-
rigeerd. Voor de liefhebber is er een gratis 
sleutelhangertje van sponsor 123inkt. Koffie-
drinkende ouders worden vriendelijk verzocht 
om ruim baan te maken voor de bestelwagen 
die namens Slagerij van Guilik nieuwe gehakt-
ballen komt afleveren. Al ruim voor de lunch 
vinden deze gretig aftrek.

WESTENHOLTE 
ONTWAAKT

Zaterdag 30 september. Westenholte ontwaakt.  
Voetbal bepaalt hier op zaterdagmorgen het ritme.  
Terwijl de ochtendnevel nog over de naastgelegen 

weilanden trekt, is het op Sportpark De Weide Steen 
een drukke bedoening. 

TEKST: VINCENT EPEMA

In de kantine is het nu nog tamelijk rustig. 
Lieuwe Deinema staat achter de bar en maakt 
graag tijd voor een praatje. Hij heeft de brood-
jes voor WVF-1 en WVF-2 alvast gesmeerd. 
“Broodjes ham en broodjes kaas. Voor bij de 
wedstrijdbespreking. Of voor in de bus bij een 
uitwedstrijd. Ik ben er vaak al om 7.00 uur. Ik 
vind het prettig om vroeg te beginnen. Twee 
keer per maand draai ik een bardienst.” 

“Vanaf 9.30 uur komen er twee ouders 
bijspringen. Dan begint het echt druk te wor-
den. Iedere week zijn er andere ouders van 
jeugdteams aan de beurt.”
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Ondertussen wordt er uiteraard al gevoetbald. 
WVF JO12-1 en hun leeftijdsgenootjes van 
IJVV doen een gedegen warming-up. Coör-
dinator Herman Jellema, al aanwezig vanaf 
07.30 uur, heeft zich strategisch opgesteld 
tussen veld 2, 3 en 4. “Ik ben deze morgen het 
aanspreekpunt en houd in de gaten of alles 
ordelijk verloopt. ’s Middags neemt een ander 
bestuurslid de dienst over. Voorheen zorgde 
de coördinator er ook voor dat alle doelen en 
velden gereed waren. Maar dat is teveel werk 
voor één persoon. In principe staat tegenwoor-
dig alles al klaar op vrijdagavond. Een van de 
leuke dingen van het coördinator zijn, is dat ik 
in de ochtend veel verschillende jeugdteams 
aan het werk zie en veel ouders spreek.”

Wil je een steentje bijdragen 
aan Gastvrij WVF? Scan de 
code voor meer informatie! 

ken. Een stukje uitstraling. Voor de leiders en 
scheidsrechters hebben we koffiebonnen. Het 
komt wel eens voor dat uitspelende teams 
staan ingedeeld bij Sportpark Het Hoge Laar, 
maar zich nietsvermoedend bij onze tent mel-
den. Dan kunnen wij ze alsnog de juiste kant 
opsturen.”

Rond 10 uur vindt het aflossingsmoment 
plaats. Twee nieuwe Gastvrij-vrijwilligers krij-
gen een korte overdracht. Er moet misschien 
een spelertje naar de dokterspost. Verder zijn 
er geen bijzonderheden. En zo kabbelt deze 
prachtige herfstdag richting het middaguur. 
En is het minder goed weer? “Ook dan staan 
we buiten, eventueel met een heater. Sinds 
corona zijn we met Gastvrij niet meer naar 
binnen gegaan en dat bevalt eigenlijk wel heel 
goed. In de ochtenden is de bezetting goed. 
Het zou mooi zijn als we Gastvrij ook in de 
middag kunnen voortzetten. Dus als men zich 
geroepen voelt… ook mannen zijn welkom!” 

 Ons werk 
wordt enorm 
gewaardeerd 
Terug naar de dames van Gastvrij, waar Alison 
vertelt dat zij en haar collega’s regelmatig 
complimenten krijgen: “Ons werk wordt 
enorm gewaardeerd. Ouders komen naar ons 
toe en zeggen dat ze dit een welkome aanvul-
ling vinden. Het gastvrij ontvangen worden, 
meteen weten naar welke kleedkamer en naar 
welk veld je moet. Niet meer hoeven zoe-
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Een paar dagen eerder heeft Reijnders zijn 
vrienden van vroeger en nu van kaartjes 
voorzien voor de wedstrijd tegen Frankrijk 
in de Johan Cruijff Arena. Jongens die hij 
al jaren kent, ze hebben met een mannetje 
of zes een whatsapp-groep. Dat is allemaal 
begonnen bij WVF, met Steyn van Ark, Bas 
van Wijnen en Olivier Duinkerken. Ze spelen 
samen, ze genieten samen, ze winnen samen. 
Twee jaar in de F-jeugd, twee jaar bij de 
E’tjes, een jaar in de D’s. Alhoewel, dan is Van 
Wijnen al opgepikt door PEC Zwolle. Zijn 
maatjes volgen een jaar later.

Reijnders (25) speelt in oktober pas zijn vierde interland, 
in Athene tegen Griekenland. De wedstrijd waarin Oranje 
zich in een enorme knollentuin vrijwel verzekert van 
deelname aan het Europees kampioenschap (0-1).  
En de Zwollenaar is een van de betere spelers op het 
veld, misschien wel de beste. Met drive en energie, met 
slimme passes. Een moderne middenvelder, die tussen 
strafschopgebied en strafschopgebied prominent 
aanwezig is.
TEKST: HERMAN NIJMAN

Niet alle talenten van toen zijn profvoetballers 
van nu. Van Wijnen en Van Ark zijn wel ver 
gekomen. Reijnders heeft de top gehaald. “Hij 
is ons niveau enigszins ontstegen”, zegt Van 
Wijnen met een glimlach op de lippen. 

Het zijn woorden van verwondering en 
bewondering. Want de loopbaan van 
Reijnders is er jarenlang eentje van horten en 
stoten. Hij zit al vroeg in de opleiding van FC 
Twente, maar die wordt ruw weggesaneerd 
als de club in financiële problemen komt. 
Hij brengt met broertje Eliano bij CSV'28 

VAN DE WEIDE STEEN 
TOT SAN SIRO  

TIJJANI REIJNDERS 
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VAN DE WEIDE STEEN 
TOT SAN SIRO  

 Hij is 
ons niveau 
enigszins 
ontstegen 
Bas van Wijnen 
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een jaar door in de kelder van 
het amateurvoetbal, onder 
leiding van trainer en vader 
Martin, als PEC Zwolle weigert 
een opleidingsvergoeding aan 
de Tukkers over te maken. 
Hij speelt vervolgens bij PEC 
Zwolle welgeteld één minuut 
in de eredivisie, omdat het 
vertrouwen in zijn kwaliteiten 
toch niet grenzeloos blijkt te 
zijn. Hij moet na een transfer 
bij AZ jaar in jaar uit geduld 
bewaren, omdat de Noor Fredrik 
Midtsjø onomstreden is als 
dragende middenvelder en Teun 
Koopmeiners ook best aardig 
speelt. Pas na 3,5 jaar toekijken, 
en in coronatijd een half jaartje 
wennen bij RKC Waalwijk, wordt 
Reijnders in Alkmaar langzaam 
maar zeker de veelzijdige 
middenvelder zoals hij nu te 
boek staat. Loper, passer, zelfs 
schutter. 

Fysiek is hij enorm gegroeid, 
uitgegroeid tot een atleet. En 
op mentaal vlak is Reijnders 
ijzersterk gebleken. Probeer 
het maar eens op te brengen, 
zoveel geduld, als je ziet dat de 
concurrentie groot is en jouw tijd 
nog niet is gekomen. Probeer die 
kans maar eens te grijpen, als die 
dan – eindelijk – komt. Reijnders 

heeft het op kunnen brengen en 
is geslaagd.

Rijk is WVF niet geworden van 
die vijf seizoenen Reijnders op 
de ledenlijst. Bij de overstap 
van Zwolle naar Alkmaar in 
2017 is keurig een paar duizend 
euro overgemaakt naar de 
Stinsweg. Maar van de klapper, 
de miljoenentransfer in de zomer 
van 2023 naar Italië, heeft vooral 
CSV’28 geprofiteerd. Omdat 
de regelingen in de tussentijd 
zijn aangepast en de jongste 
voetbaljaren zijn vergeten, is er 
voor dat ene jaar in oranje en wit 
ruim 100.000 euro op weg naar 
Stadshagen. 

Het wordt gecompenseerd 
als Reijnders zich in de zomer 
voor het eerst mag melden 
bij het Nederlands elftal. 
Uitgerekend tijdens het nationale 
voetbalweekend, waarbij alle 
spelers uit de selectie van 
bondscoach Ronald Koeman 
opdraven in het shirt van hun 
eerste voetbalclub. Dat betekent 
voor Reijnders in het korenblauw 
en wit op het biljartlaken van 
Zeist. 

Die herinnering is onbetaalbaar. 
En daar blijft het vast niet bij. 

 de loopbaan 
van Reijnders is er 
jarenlang eentje van 
horten en stoten 
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Hier komt Pijlman Kantoormeubelen!

Ruimte voor circulaire ergonomie
Volgend jaar wordt het grootste experiënce-center op het gebied van circulaiere ergonomie geopend!
 Onlangs zijn wij gestart met de bouw van een gloednieuw pand op bedrijvenpark Wieken Vinkenhoef, 

gelegen langs de snelwegen A28 en A1  nabij knooppunt Hoevelaken. 

Onze showroom  aan de Maanlander 15 in Amersfoort is vanaf 1 augustus gesloten.

Pijlman Amersfoort blijft bereikbaar op 033 - 7370258
Onze webshop is altijd geopend: www.pijlman-kantoormeubelen.nl

U bent welkom in onze showroom te Zwolle
Baileystraat 10 8013 RV Zwolle - Telefoon 038 - 4609187

Autobedrijf Korterink: 
Sterk in 4 merken
op 2 locaties!

KorterinK Zwolle
Nikolaus Ottostraat 1, Zwolle
(T) 038 - 467 09 60

KorterinK rouveen
Oude Rijksweg 510, Rouveen
(T) 0522 - 29 13 46

KorterinK AutoSCHADe
Oude Rijksweg 482, Rouveen
(T) 0522 - 29 13 46

KorterinK.nl

a

Verduurzamen,
verbouwen en
verhuizen.
www.en-ebel.nl



DE WEIDE STEEN 
KRIJGT EEN

NIEUWE SMOEL
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men van de kantine. Westenberg: 
“Het is nu soms druk, en er is 
krapte bij de keuken. We willen 
de bestuurskamer en de naast-
gelegen ruimte bij de kantine 
betrekken. Daar zou dan voor 
een groot deel de keuken kunnen 
komen. Met een opbouw aan die 
kant van de kantine moeten die 
twee ruimtes dan weer terug-
komen.”

Een belangrijk voordeel dat met 
de uitbreiding ontstaat, is de 
mogelijkheid om vanuit de kan-
tine naar buiten te kijken. “Dat 
kan nu nergens, de hele kantine 
is ommuurd. Met het uitbreiden 
creëer je openheid naar buiten 
toe. Er zou zelfs een glazen pui in 
kunnen. Ook de voorzijde van de 
kantine willen we meer zichtbaar-
heid geven. Nu is dat, zeker als je 
in het donker aankomt, een zwart 
gat. Meer openheid dus.”

MINI-ARENA
De uitbreiding van de kantine is 
één van de vijf projecten voor 
het park. Een ander project, waar 
veel behoefte aan is, is het aan-
leggen van een mini-arena. “Op 
het inloopveldje en het miniveldje 
ernaast, die samen goed zijn voor 
ongeveer een half veld, willen we 
kunstgras aanleggen. Zodat daar 
ook getraind kan worden. Daar 
willen we ook iets doen met een 
tribune, reclameborden, dat het 
echt leuk wordt.”

En dan is WVF er nog niet. De 
tribune is aan renovatie toe. 
“Net als de kleedruimtes en het 

Het is geen plan voor de korte 
termijn, alle wensen en ideeën die 
er zijn voor het sportpark. In de 
komende jaren krijgt De Weide 
Steen een forse upgrade. “Aan de 
ene kant omdat het moet, som-
mige dingen zijn al veertig jaar 
oud. Maar ook vanwege de groei 
van de club.”

De eerste voetballers van WVF, 
toen nog onder de naam Quick, 
sleten hun kicks in 1937 niet op 
de velden van De Weide Steen, 
maar op een stuk land van boer 
Jan Willem van Vilsteren (nu glo-
baal de Punterweg). 

Via de Hasselterdijk en daarna de 
Frankhuisweg strijkt de club van 
Westenholte, Voorst en Frankhuis 
in 1962 neer op een strook tussen 
de Voorsterweg en de Papaver-
weg. Betaald door het gemeen-
tebestuur. Het is 1979 als de club 
voor de laatste keer verhuist, naar 
het nu zo vertrouwde sportpark 
De Weide Steen aan de Stinsweg. 

“Al langere tijd is er het idee om 
het park een upgrade te geven’’, 
vertelt voorzitter Anton Westen-
berg. ,,Aan de ene kant omdat 
het moet, sommige dingen zijn al 
meer dan veertig jaar oud en aan 
vervanging toe. Maar ook van-
wege de groei van de vereniging. 
Denk aan meer kleedkamers, een 
grotere horecagelegenheid, meer 
opslagruimte.”

GLAZEN PUI?
De grootste blikvanger tussen 
alle deelprojecten is het verrui-

NIEUWE SMOEL

De Weide Steen krijgt in de komende jaren een nieuwe 
smoel: Blikvanger moet de verruimde kantine mét zicht op 
het veld worden
TEKST: HANNE KOOPS

 Rome is ook niet 
in een dag gebouwd 
en dat gaan we hier 
ook niet doen 
Anton Westenberg

washok dat onder de tribune zit. 
Tegelijkertijd willen we kijken of 
we bij de tribune twee kleedka-
mers bij kunnen bouwen”, aldus 
Westenberg. “We zitten krap in 
de kleedkamers.”

Het laatste deelproject behelst 
het opnieuw inrichten van het 
park. “Vergroenen, opnieuw 
inrichten, nieuwe bestrating, 
zodat het meer een geheel 
wordt. En in het gehele upgrade-
plan wordt ook verduurzaming 
meegenomen, met als voor-
naamste doel de energierekening 
omlaag ombrengen.”

Stuk voor stuk geen kleine pro-
jecten. Westenberg: “Dat klopt. 
Rome is ook niet in een dag 
gebouwd en dat gaan we hier 
ook niet doen. Op dit moment 
werken de verschillende pro-
jectgroepen de plannen verder 
uit tot schetsontwerpen waar 
ook een raming bij zit zodat we 
weten wat het gaat kosten.” 
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Ik heb mijn hart 
aan WVF verloren

Adres Oude Wetering 13,  
Zwolle, Stadshagen

Telefoon 038 45 79 877

Route: Op de navigatie ‘Arendshorstlaan 22, 
Zwolle’ intoetsen en dan rechts aanhouden.

E-mail 
info@bistrodestadshoeve.nl
www.bistrodestadshoeve.nl

* Kinderfeestje

* vergaderen

* boerenthee

* lunch en diner

* Spelen

* Kinderboerderij

* BBQ

* Borrel

/bistrodestadshoeve

/bistrodestadshoeve

lekkerste Fingerfood  
Reserveer 
direct!

Via de QR-code  
of whatsApp:  

        0614101586

Kom naar De Stadshoeve voor het...



Een duurzaam woon- 
en lee�klimaat

HulstFlier bedient en ontzorgt zowel de 
particuliere woningmarkt als de professionele 
utiliteitsbouw en maakt daarbij gebruik van de 

nieuwste technologische ontwikkelingen.

Robbertsmatenstraat 15
8081 HL Elburg
T:  (0525) 68 12 10
E:  info@hulstflier.nl

Gasthuisdijk 13
8041 AE Zwolle
T: (038) 421 10 31
E:  zwolle@hulstflier.nlwww.hulstfl ier.nl

Bruisend 
van energie



‘WVF HEEFT SPEK 
OP DE BOTTEN’

WVF’ER MARC GEERLINGS 
NIEUWE PENNINGMEESTER 

VAN DE CLUB:
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Sinds zijn eerste levensjaar woont 
Geerlings in Westenholte. En 
zodra hij er de leeftijd voor heeft, 
meldt hij zich bij WVF in een 
van de pupillenteams. “Ik heb 
ongeveer twintig jaar gevoetbald. 
Vaak wel in selectie-elftallen in 
de jeugd. En bij de senioren in 
het derde en tweede. Op mijn 
17e heb ik zelfs nog mijn debuut 
gemaakt in het eerste. De laatste 
jaren speelde ik bij het vijfde.”

In coronatijd besluit Geerlings 
te stoppen. “Het plezier was 
er wel wat af, het team viel uit 
elkaar. Drie, vier jaar heb ik het 
prima naar mijn zin gehad met 
op de zaterdag vrij en niet meer 
doordeweeks trainen. Maar toen 
begon het toch te kriebelen om 
de verbinding met de club weer 
te krijgen.”

Een bestuursfunctie lijkt hem 
wel wat, maar hij twijfelt. In het 
dagelijks leven is de WVF’er 
projectcontroller bij de gemeente 
Zwolle, waar hij op dit moment 
aan het project Spoorzone werkt. 
Daar komt voorzitter Westenberg 
– die daar als projectmanager 
werkt – naar hem toe, of hij geen 
oren heeft naar een functie als 
penningmeester.

Na een paar jaar niet voetballen begon het bij Marc Geerlings (30) 
toch weer te kriebelen. Niet zozeer het gemis van een potje op de 
zaterdag, maar wel de verbinding met de club. Precies op dat moment 
meldt collega en voorzitter Anton Westenberg zich bij hem. Of hij 
geen belangstelling heeft voor een functie als penningmeester.  
“Ik dacht dat ik op pad zou moeten om contributie te innen.”
TEKST: HANNE KOOPS

Na een oriënterend gesprek met 
dan nog zittend penningmeester 
Eric Landsman is Geerlings om. “Ik 
wilde weten, hoe zijn dingen nu 
geregeld en wat zien ze nog voor 
zich om door te ontwikkelen? Ik had 
een heel ander idee bij wat ik zou 
moeten doen. Dat ik op pad zou 
moeten om contributie te innen bij-
voorbeeld. Zo zit het gewoon niet.”

Wat doet een penningmeester dan 
wel? “Facturen betalen (tien tot 
vijftien per week), inboeken, decla-
raties van vrijwilligers, we hebben 
mensen in loondienst die je moet 
verlonen, btw-aangiftes, loonaan-
giftes, begroting, jaarrekening, 
spelerspotten bijhouden. Je staat 
voor de financiële administratie 
dus je moet na een voetbalseizoen 
een sluitende boekhouding kunnen 
aanleveren.”

En of WVF het een beetje goed 
doet als het om financiën gaat? 
Geerlings: “WVF is heel gezond, 
er zit echt wat vet op de botten. 
Ze hebben hier leuke feestjes op 
zaterdag, dat werkt natuurlijk 
goed mee voor de kantine. En de 
sponsoring is goed belegd. Maar 
wat vooral een rol speelt denk ik, 
is de charme die WVF heeft als 
dorpscluppie. Daar ligt de kracht 
van WVF. En daarom miste ik het 
misschien ook wel.” 
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Wat is precies jouw functie/rol 
binnen de TC?
Scouting en jeugd, met name de 
onderbouw.

Welke werkzaamheden/taken 
horen bij de rol/functie?
Overleggen met de coördinator 
scouting en scouts die bij de 
onderbouw scouten of er nog 
talenten zijn die nog niet zijn 
opgevallen. Jeugd onderbouw 
begeleiden met het plan ‘breder 
opleiden vanaf de kids league’. 
Het doel is zoveel mogelijk spe-
lertjes beter te begeleiden met 
behulp van jeugdtrainers die bij 
ons voetballen. Deze jonge trai-
ners begeleiden we (dit doet onze 
Hoofd Opleidingen Onderbouw) 
en we kijken of ze het trainers vak 

leuk vinden. Als ze het leuk vin-
den kunnen ze via WVF de cursus 
pupillentrainer volgen en later 
eventueel de cursus TC3 zodat 
ze kunnen doorgroeien naar een 
functie als trainer bij onze stan-
daard teams (JO13 t/m de JO19).

Wat vind je het leukste aan het 
werk binnen de TC?
De betrokkenheid bij de club en 
vanuit de TC de teams en spelers 
zo goed mogelijk begeleiden.

Wat is de grootste uitdaging aan 
jouw werk binnen de TC?
Voldoende mensen vinden die 
'ons' WVF kunnen helpen, zodat 
onze jeugdspelers een zo goed 
mogelijke opleiding kunnen 
volgen.

Wat is voor jou het belangrijk
ste doel van een technische 
commissie binnen een voetbal
vereniging?
•  Goede jeugdtrainers vinden/

opleiden.
•  Goede begeleiding bij de stan-

daard teams.
•  Breder opleiden, meer jonge 

spelers goed ontwikkelen.
Het doel is om met 70% van onze 
eigen jeugd bij de selectie van 
WVF te krijgen.

Wil je nog iets anders kwijt over 
(jouw rol bij) de TC?
We hebben een goed team die 
op de meeste vragen die er zijn 
wel passende antwoorden kun-
nen vinden.

Dick ter Harmsel (59)

TEKST: JAAP OTTEN

DIT IS DE 
TECHNISCHE 
COMMISSIE
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Wat is precies jouw functie/rol 
binnen de TC?
Ik vervul de rol van voorzitter en 
ben ook bestuurslid technische 
zaken. Ben dus de verbinding 
tussen het bestuur en de techni-
sche commissie.

Welke werkzaamheden/taken 
horen bij de rol/functie? 
Binnen de TC bewaak ik vooral 
de afspraken en het (technisch) 
beleid (proces), onderhoud ik de 
externe contacten met de KNVB 
en PEC (als convenant vereni-
ging) en ben ik verantwoordelijk 
voor het budget en de contrac-
ten/overeenkomsten.

Wat vind je het leukste aan het 
werk binnen de TC?
Het beleidsmatig bezig zijn, 
bijdrage leveren aan de dooront-
wikkeling van de club en ook wel 

roy dusink (55)

innovatief/vernieuwend zijn.
We hebben ontzettend veel 
potentieel binnen de club en hoe 
kunnen we naast de mooiste club 
van Zwolle te zijn, ook de beste 
club in de regio zijn met onze 
opleiding. Waar kunnen we met 
elkaar het verschil maken? Daar-
over nadenken en doen met elkaar 
vind ik het mooiste wat er is.
Daarnaast geniet ik ontzettend 
op de zaterdagmiddag bij het kij-
ken naar ons 1e elftal om zoveel 
spelers te zien voetballen die bij 
de F-pupillen bij WVF begonnen 
zijn. Daar doen we het voor!

Wat is de grootste uitdaging aan 
jouw werk binnen de TC?
De grootste uitdaging is de groei 
van de vereniging, ons te kleine 
sportpark en toch ambitieus 
willen zijn. Daardoor kunnen we 
minder faciliteren dan we wat 

willen en dat geldt voor de hele 
breedte van de vereniging.

Wat is voor jou het belangrijk
ste doel van een technische 
commissie binnen een voetbal
vereniging?
Het ontwikkelen, uitvoeren en 
bewaken van het technische 
beleid van WVF. Daarnaast willen 
we er voorzorgen dat zoveel 
mogelijk talent doorstroomt naar 
ons 1e, 2e (en o23).

Wil je nog iets anders kwijt over 
(jouw rol bij) de TC?
Ik ben ontzettend trots op de 
inzet, betrokkenheid en deskun-
digheid van mijn collega’s in de 
TC. Samen steken we er ontzet-
tend veel tijd in en we vormen een 
hecht en een stabiel team. Ik hoop 
dus ook dat we dit nog een paar 
jaar met elkaar blijven doen.

 Waar kunnen we met 
elkaar het verschil maken? 
Daarover nadenken vind ik  

het mooiste wat er is 
Roy Dusink
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Wat is precies jouw functie/rol binnen  
de TC?
Samen met Dick doe ik de Onderbouw 
vanuit de TC

Welke werkzaamheden/taken horen bij 
de rol/functie? 
Één voorbeeld is bijvoorbeeld het contact 
onderhouden met Matthias van Skills en 
eens in de zoveel tijd evalueren of alles 
goed gaat van beide kanten. Een andere 
taak is het bespreken hoe het met de 
jeugd loopt binnen WVF en of er punten 
zijn die opgepakt of verbeterd moeten 
worden.

Wat vind je het leukste aan het werk 
binnen de TC?
Ik ben net begonnen dus dat is nog lastig 
aan te geven.

Wat is de grootste uitdaging aan jouw 
werk binnen de TC?
Grootste uitdaging valt wel mee denk ik 
omdat de TC bestaat uit veel enthousiaste 
mensen die al een tijdje in de TC zitten, 
vanuit mijn rol in de JC probeer ik daar 
mijn steentje aan bij te dragen.

Wat is voor jou het belangrijkste doel van 
een technische commissie binnen een 
voetbal vereniging?
Het ontwikkelen en uitvoeren van, en toe-
zicht houden op, het door WVF te voeren 
technische beleid.

Wat is precies jouw functie/rol 
binnen de TC?
Vanuit TC ben ik verantwoordelijk 
voor technisch beleid en onder-
steuning bij WVF2. 

Welke werkzaamheden/taken 
horen bij de rol/functie? 
•  Regelmatig overleggen 

met hoofdtrainer en de staf 
(gestructureerde vergaderin-
gen)

•  Het samenstellen van trainings-
programma´s samen met de 
hoofdtrainer

•  Zorg dragen voor een goede 
overgang van de junioren naar 
de senioren.

•  Het aanstellen van leiders, ver-
zorgers en/of fysiotherapeuten.

•  Ondersteunen van trainer, staf 
en spelers van WVF2 vanuit 
vereniging

Wat vind je het leukste aan het 
werk binnen de TC?
Een bijdrage leveren aan de kwa-
liteitsverbetering van technisch 
beleid binnen WVF.

Mirel Keric (53)

raymond 
hoekerd (47)

Wat is de grootste uitdaging aan 
jouw werk binnen de TC?
Zorgen dat het niveau van de 2e 
selectie zoveel mogelijk aansluit 
op het niveau van WVF1 en dat 
wij de grootste leverancier van 
de spelers worden voor onze 1e 
elftal. 

Wat is voor jou het belangrijk
ste doel van een technische 
commissie binnen een voetbal
vereniging?
Ervoor zorgen dat alle leden 
daadwerkelijk actief kunnen 
deelnemen aan trainingen en 
wedstrijden op hun eigen niveau. 
Daarnaast de ontwikkeling, maar 
ook de aansturing en bewaking 
van de uitvoering van de oplei-
ding en vorming op voetbal-
technisch gebied binnen de 
vereniging. 

Wil je nog iets anders kwijt over 
(jouw rol bij) de TC?
Afgelopen twee seizoenen 
zijn 7 spelers van WVF2 door-
gestroomd naar WVF1. Daar ben 
ik ontzettend trots op. 

 We hebben een 
goed team die op de 
meeste vragen die 
er zijn wel passende 
antwoorden kunnen 
vinden 
Dick ter Harmsel
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Wat is je functie bij de club 
(naast het TClidmaatschap) 
Ik ben clubscheidsrechter. Daar-
naast spelen mijn zoon en doch-
ter bij WVF in de jeugd, binnen 
hun team heb ik ook regelmatig 
een taak. 

Hoe lang zit je al in de TC?
Ik zit sinds juli 2017 in de TC. 

Waarom ben je (destijds) lid 
geworden van de technische 
commissie?
Ik werd destijds benaderd door 
TC-voorzitter Roy Dusink. Hij 
vertelde dat hij mijn visie, maar 
ook mijn ervaring en netwerk als 
scheidsrechter in de top van de 
amateurs, goed kon gebruiken. 
Hij zei er nog bij dat het niet 
zoveel tijd kostte. Dat laatste 
bleek niet helemaal te kloppen, 
maar ik werd er erg enthousiast 
van en wilde me graag in gaan 
zetten voor WVF. 

Wat is precies jouw functie/rol 
binnen de TC?
Ik ben algemeen TC-lid met de 
portefeuille WVF 1. Ik denk en 
beslis dus mee in alle TC-zaken, 
maar ben wel voornamelijk bezig 
met alle beleidszaken en afstem-
ming rondom WVF 1.

En welke werkzaamheden/taken 
horen bij de rol/functie?
Allereerst ben ik TC-lid. Hier 
maken we het technische beleid 
en we sturen daar op, dit in 
nauwe samenwerking met Hoofd 
Opleidingen Brugt Bergsma. We 
bespreken de prestaties, selecties, 
maar ook het trainers bestand. 
Dat laatste wordt steeds lastiger 
omdat trainers moeilijker te vin-
den zijn en soms met alle gemak 
middenin het seizoen weglopen. 
We hebben eens per maand 
een TC-HO overleg en ik ben op 
de trainingsavonden altijd wel 
aanwezig voor overleg. Daar-
naast probeer ik zo veel mogelijk 
wedstrijden te bezoeken.

Wilco jansen (52)

Mbt het 1e: Mijn belangrijkste 
gesprekspartner is hoofdtrainer 
Jacob Grooten. Met hem ben ik 
regelmatig in gesprek over de 
actualiteit en randzaken. Er wordt 
gesproken over zijn technische 
keuzes, maar ik ben vooral zijn 
link naar de beleidskant. Uiter-
aard bepaalt er maar één per-
soon de opstelling van het 1e: dat 
is onze hoofdtrainer.
Andere taken zijn sollicitatie-
gesprekken, afstemming beleid 
met de spelersraad en zorgen dat 
de stafleden hun werk kunnen 
doen. 
Met de hoofdtrainer en Roy  
Dusink maken we een doorkijk 
naar de toekomstige bezetting 
van onze 1e selectie. Samen met 
de hoofdtrainer doe ik ook oriën-
terende gesprekken met poten-
tiele nieuwe spelers. Daarover 
leg ik verantwoording af binnen 
de TC.

Wat vind je het leukste aan het 
werk binnen de TC?
Ik vind het erg leuk betrokken te 
zijn bij het technische beleid. Ik 
realiseer me dat dit vooral gericht 
is op de selecties, daar ligt ook 
mijn hart. Het is vooral leuk te 
zien dat we onze jeugdopleiding 
zodanig hebben ingericht dat er 
altijd eigen, opgeleide spelers 
doorstromen naar WVF 1 en WVF 
2. In de regio om ons heen zien 
we dat clubs met vergoedingen 
werken, daar doet WVF gelukkig 
niet aan mee. Wat mij betreft een 
uitstekende beleidskeuze van het 
bestuur, dan weet je dus dat je 
eigen jeugdopleiding ontzettend 
belangrijk is. 

Wat is de grootste uitdaging aan 
jouw werk binnen de TC?
We kunnen het nooit iedereen 
naar de zin maken. Er zijn toch 
regelmatig ouders die vinden 
dat hun kind de volgende Messi 
of Ronaldo is, maar dan blijkt 
de praktijk weerbarstiger. Het is 
de kunst aan TC, HO en trainers 

dit goed uit te leggen aan de 
betrokkenen en dat lukt gewoon 
niet altijd. Gevolg is dan onrust 
binnen een team. Ik vind het wel 
uitdagend dat in goede banen 
te leiden waarbij ik vooral veel 
respect heb voor Brugt Bergsma, 
die heeft er in de jeugdteams het 
meeste last van. 
Een andere grote uitdaging is 
natuurlijk ons WVF-complex. We 
zijn ruim uit ons jasje gegroeid en 
daar heeft het bestuur geluk-
kig op ingegrepen middels een 
wachtlijst. De trainingscapaciteit 
is ruim te weinig voor alle WVF-
teams. Ik hoop dat er met mooie 
plannen toch een verbeterslag 
inzit in de toekomst. 
Een hele leuke uitdaging voor de 
nabije toekomst is verdere imple-
mentatie van een onder23 team. 

Wil je nog iets anders kwijt over 
(jouw rol bij) de TC?
Veel betrokkenen hebben geen 
idee dat we binnen de TC beslui-
ten nemen die in onze ogen in 
WVF-belang zijn. Het is ook lastig 
dat uit te leggen, ik begrijp wel 
dat mensen soms geen idee heb-
ben. Een leidraad met betrekking 
tot het technische beleid staat 
in ons Opleidingsplan, dat sluit 
aan bij de normen en waarden 
van WVF. Wat ik de laatste jaren 
weleens merk is dat een spe-
ler, trainer of ouder soms geen 
enkel begrip voor heeft voor 
de gemaakte keuzes. Men haalt 
dan alles uit de kast om zijn of 
haar gram te halen, dat zijn soms 
geen leuke gesprekken. Sommige 
besluiten resulteren dan in nege-
ren van TC-leden, beschamend 
vind ik dat. Dan wordt het dus 
persoonlijk gemaakt en dat vind 
ik serieus ontzettend sneu. Ik 
ben vrijwilliger en doe mijn best 
het beleid zo goed en eenduidig 
mogelijk uit te voeren. Daar hoeft 
men het niet mee eens te zijn, 
maar we kunnen wel gewoon 
op een respectvolle manier met 
elkaar om blijven gaan. 
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Sommige liedjes doen het goed in de kantine. Bij het ene 
liedje staat iedereen op de tafels, bij de andere gaan de 

krukken omhoog. Maar wat maakt nou dat een kantinehit een 
kantinehit wordt? En wat zijn eigenlijk de grootste kantinehits? 
We vroegen het onze favoriete kantinezanger: Danny Heden.

TEKST: JOHAN SCHOEMAKER

KANTINE 
HITS
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DANNY’S KANTINEHITS TOP 5
5 André Hazes

Zeg maar niets meer (uptempo versie)

4 André Hazes
Uit mijn bol

3 Mannes
Braziliaanse nachten

2 Marco Schuitmaker
Engelbewaarder

1 Dominque Vos ft Westenholte The Voices
Ik heb mijn hart aan WVF verloren

Er was een tijd dat er kleine jongetjes het 
sportpark overliepen voor de voetbaldagen 
en dat het repertoire van de huis-dj uit drie 
liedjes bestond. Om het half uur hoorde je: 
Hemelbed, Hemelbed, Hemelbed, Polka, dans 
ik toch zo graag, dans ik toch zo graag. Later 
werd af en toe iemand op een tafel opgehe-
sen die een paar liedjes zong, uitkijkend dat 
hij niet in een kan bier ging staan. Tegen-
woordig is de volkszanger niet meer uit onze 
kantine weg te denken.

Tijdens muzikale optredens verdubbelt bijna 
de omzet van de kantine. De kantinefeestjes 
zijn populair. Hoe zorg je nou dat de juiste 
stemming ontstaat? Welke liedjes zorgen 
ervoor dat het dak eraf gaat? 

die elke kantinehit bevat: “Een kantinehit 
moet niet te moeilijk zijn, herkenbaar en moet 
meegezongen kunnen worden. Het gekke is 
dat elke club in Zwolle losgaat op Braziliaanse 
nachten. Alle stoelen en tafels gaan dan de 
lucht in. Maar als ik dit zing buiten Zwolle, 
wordt er soms geeneens gereageerd. Geen 
idee waarom. André Hazes doet het altijd 
goed en Engelbewaarder nu ook”.

Danny heeft alles om zelf een kantinehit op 
zijn naam te zetten. Helaas is dit niet zijn 
streven: “Nee, het past niet echt bij me om 
speciaal iets voor voetbal of de kantine te 
maken. Een liedje overkomt je meer dan dat je 
het echt maakt. Maar wie weet...”

We kunnen alvast een tipje van de sluier 
lichten. Bij Danny staat het WVF-clublied op 1. 
“Ik kende het origineel al: Ik heb mijn hart aan 
Westendorf verloren. Toen Dominque Vos het 
zong, kwamen we elkaar vaak tegen. Ik zing 
het heel graag en als ik dit bij WVF zing gaat 
de hut op de kop!” 

 Ik treed veel 
op in Zwolle en 
omstreken, maar 
WVF heeft echt 
wel een streepje 
voor 
Danny Heden zingt al vanaf zijn vijftiende en 
treedt al jaren op bij WVF. Zijn eerste keer 
kan hij zich niet meer herinneren, de gekste 
avond wel: “Dat was een paar jaar geleden. Er 
stonden toen steigers in de kantine, ik weet 
niet meer waarom. Iedereen begon toen in die 
steigers te klimmen, dat was echt een gekke 
boel.”

Want Danny komt heel graag bij WVF: “Ik 
treed veel op in Zwolle en omstreken, maar 
WVF heeft echt wel een streepje voor. Het 
is een gemoedelijk en huiselijk clubje. De 
kantine is groot en de feestjes zijn goed 
georganiseerd. Ik verbaas me elke keer weer, 
bij feestjes lijkt het geen kantine meer, het lijkt 
wel een kleine discotheek”.

KANTINEHIT
Wat maakt nou een kantinehit? Danny draait 
het om: “Een kantinehit kan pas een hit wor-
den in de kantine. Als het hier meegezongen 
wordt dan zorgt dit er mede voor dat het een 
hit wordt”. Toch zijn er wel wat ingrediënten 
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SPONSOREN 
IN BEELD

WIE ZIJN JULLIE EN WAT 
DOEN JULLIE?
Stiho is samen met Baars & 
Bloemhoff en een aantal Bouw-
maat-vestigingen onderdeel van 
DSG. Al bijna 100 jaar is DSG 
toonaangevend als toeleverancier 
voor de bouwend Nederland. DSG 
als Nederlands familiebedrijf is 
een grote organisatie met ruim 
1000 collega’s waar de familie-
cultuur hoog in het vaandel staat. 
Benieuwd hoe dat er bij iedere 
formule uitziet? 
Check www.werkenbijdsg.eu

Stiho is al sinds 1926 dé groothan-
del in bouwmaterialen, hout en 
plaat. Met meer dan 23 vestigin-
gen door heel Nederland is Stiho 
altijd dichtbij. Op het Stiho-bouw-
plein vind je Stiho en Giebels 
– groothandel in ijzer waren en 
gereedschappen – samen onder 
één dak. Hierdoor vindt je bij alles 
wat je nodig hebt op één plek. 

KLANT CENTRAAL!
Rogier Reijnen is Commercieel 
Regio Manager bij Stiho: "Met 
onze kennis over hout, plaat en 

STIHO THUIS IN DE BOUW
bouwmaterialen helpen we je ver-
der, zodat jij je kunt richten op wat 
voor jou belangrijk is: jouw werk. 
Je kunt natuurlijk terecht op de 
vestigingen, maar als dat handiger 
voor je is, via Microsoft Teams, 
Skype, WhatsApp of gewoon 
telefonisch. En natuurlijk vind je 
ons ook op www.stiho.nl en via de 
Stiho Bestel app. Zo zijn we er 24 
uur per dag voor je. Kom gerust 
een langs!"

STIHO & WVF
"Als sponsor zijn we al een flink 
aantal jaren verbonden aan WVF. 
Sinds we ruim 4 jaar verhuisd zijn 
naar ons nieuwe Stiho bouwplein 
aan de Botterweg 10 zijn we ook 
nog 'buren' geworden. Persoon-
lijk draag in WVF een warm hart 
toe, zo hebben onze kinderen in 
de jeugd van WVF gespeeld, heb 
ikzelf een aantal jaren in het jeugd-
bestuur gezeten als coördinatoren 
en op de donderdagavonden bij 
de 35/45+ gevoetbald. Nu draai ik 
af toe een kantinedienst, pak een 
wedstrijdje van het 1e elftal mee en 
de gezelligheid in de kantine, zo 
blijf ik betrokken bij WVF."

Onze voetbalvereniging kent veel drijvende krachten. Soms heel zichtbaar: 
achter de bar, of in de spits bij het eerste elftal. Maar op de achtergrond 
zijn er ook liefhebbers die als sponsor hun bijdrage leveren. Tijd dus om 
deze gewaardeerde krachten ook eens in het zonnetje te zetten!
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Aan tafel schuiven eerst Jaap 
en Thomas aan. Al snel gaat het 
over interieurs en wat ze daarin 
willen betekenen voor klanten. 
Jaap: “Natuurlijk, we zijn er ook 
als klanten alleen een vloer, een 
gordijn of behang nodig heb-
ben, maar het is nog leuker om 
te proberen hun woongenot te 
verbeteren. Kortom, op basis van 
de wensen en vereisten van een 
klant, echt hun eigen stijl neer te 
zetten. Het ontzorgen gaat ver. 
Van het stileren van het interieur 

hang bij, waarmee in no time een 
sfeer in het interieur valt aan te 
brengen. “We kunnen zelfs de 
meubels in het complete plaatje 
met een 3D-schets meenemen. 
Wat in is tegenwoordig? Aarde-
tinten, organische vormen en, 
vanuit duurzaamheid, natuurlijke 
producten. De visgraat als vloer is 
naar de achtergrond verdwenen.”
 
HET BEGON MET EEN SCHUUR
Dan te bedenken dat het ooit 
in een schuur aan de Zalkerdijk 
begon met een rol tapijt. Frans 
vertelt: “Als drie broers, Harry 
en Paul en ikzelf, waren we in de 
jaren tachtig druk met diverse 
soorten van handel totdat we 
rollen tapijt bij Edel kochten die 
waterschade hadden opgelo-
pen. Wij konden er coupons van 
maken en het zo weer verkopen. 
Voordat we het wisten haalden 
we een halve vrachtwagen op. 
Dat tapijt vloog in no time de 
deur uit.” De oprichting van 
Gebroeders Noordman Tapijt 
volgde in 1990. Aan de Zalkerdijk 
gingen de zaken zo crescendo 
dat de broers er in 1994 twee 
extra hallen bouwden. Om ver-

volgens in 1998 naar de huidige 
locatie op industrieterrein De 
Netelhorst in Hattem te verhui-
zen. “We hebben hier een com-
pleet verkoop- en adviesteam en 
eigen stoffeerders. In de loop van 
de tijd stond de interieurbran-
che niet stil. Er kwamen nieuwe 
producten in het assortiment, 
zoals gordijnen, laminaat en 
jaloezieën.” Jaap: “Onze collega’s 
werken hier al tientallen jaren 
en zijn bekende gezichten voor 
onze klanten.” Frans: “Jaren-
lang goed werk leveren, levert 
mond-tot-mondreclame op. We 
hebben dan ook een vaste klan-
tenkring, waaronder veel Westen-
holtenaren, opgebouwd.”
 
PASSIE VOOR HET VAK
Ongeveer vier jaar geleden kwam 
Jaap in de zaak. “Ik heb het altijd 
opengehouden dat ik ooit in de 
zaak zou komen. Gaandeweg 
begon de gedachte meer te leven. 
Vooral het idee dat je iets voor 
jezelf zou kunnen doen. Ik heb 
daarnaast een passie voor het vak 
en voor het bezig zijn met klan-
ten.” Thomas was al een aantal 
jaren werkzaam als belasting-

Paul en Frans Noordman droegen officieel 
op 1 januari 2023 het stokje van Noord-
man Wonen over aan de nieuwe gene-
ratie, bedrijfsleider Jaap en financiële 
man Thomas. Als echt familiebedrijf met 
vijftien medewerkers blijven ze, vanuit 
hun showroom met 1.500 vierkante meter 
aan vloeren, raambekleding, behang en 
binnen en buiten zonwering, betrokken bij 
WVF. “Dat blijft altijd onze club.”

NIEUWE GENERATIE AAN HET ROER  
BIJ NOORDMAN WONEN

 We hebben 
een vaste 
klantenkring, 
waaronder veel 
Westenholte-
naren 

door een stylist tot de uitvoering 
met eigen stoffeerders. Wie wil 
weten wat er mogelijk is, raad ik 
vooral aan naar onze showroom 
te komen. Daar kunnen we van 
alles laten zien. Tot aan domotica 
in huis aan toe.” Jaap pakt er 
een boek vol gestileerd vliesbe-

Jaap en Thomas krijgen de sleutel overhandigd van Paul en Frans. 
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adviseur. “Vanaf mijn zeventiende 
ben ik elke zaterdag hier werk-
zaam, dus ik wist hoe het bedrijf 
in elkaar stak. Op een gegeven 
moment zei ik tegen Jaap: ‘mocht 
je me nodig hebben, dan sta ik 
daarvoor open.’ Zo ben ik ook full-
time het bedrijf binnengekomen, 
als financiële man. Ik vind het leuk 
om voor een gezonde groei van 
het bedrijf te zorgen. Ik vind het 
ook een eer dat we het familie-
bedrijf kunnen en mogen doorzet-
ten.” Jaap: “Zo’n kans krijg je niet 
elke dag. Het mooie is ook nog 
eens dat we elkaar in vaardighe-
den aanvullen.” In het begin, was 
het even wennen. “Als een bedrijf 
met zoveel medewerkers al zo 
lang samenwerkt, moet iedereen 
zijn weg zien te vinden. Maar dat 
lukt al snel. Of er veel veranderd 
is? Aan onze instelling om service 
te verlenen aan klanten niet en 
ook de warmte en gezelligheid 
zijn er natuurlijk nog volop. Hoog-
uit in het assortiment dat nog 
meer bij de tijd is. We willen hier 
in onze showroom echt een bele-
ving creëren. Met een studio voor 
architecten, een thuisbioscoop en 
de eerdergenoemde domotica.”
 
ECHT BAL
Tot slot hebben de vier het over 
hun betrokkenheid bij WVF. 
Noordman was van 2004 tot en 
met 2010 hoofdsponsor en is 
nu nog altijd goudsponsor. “We 
hadden in de schuur aan de Zal-
kerdijk een bar gemaakt waar we 
altijd het seizoensfeest van het 
eerste elftal en tweede hielden”, 
vult Frans aan. “Dan was het echt 
bal.” Thomas voetbalde tot aan 
A2 bij WVF. “Daarna ging ik in 
Groningen studeren en paste het 
niet meer in mijn schema. Maar ik 
woon nog altijd in Westenholte. 
Dus ik krijg genoeg mee van 
wat er gebeurt bij de club.” Jaap 
speelde tot aan zijn 25e bij WVF 
en doet nu mee aan triatlons. 
Paul is lid van de sponsorcom-
missie van WVF. Thomas tot slot: 
“We komen alleen maar vrienden 
en bekenden tegen als we er 
zijn.” Lachend: “Al zouden we wil-
len, dan komen we er nog niet los 
van. WVF is en blijft onze club.”

WIE ZIJN JULLIE EN WAT 
DOEN JULLIE?
Van Dijk Containers is een 
recycling bedrijf gelegen in 
Genemuiden. Dit familiebedrijf 
is door de jaren heen gegroeid 
als een van de grote spelers op 
het gebied van tapijt- en afval-
recycling. Het streven van Van 
Dijk Containers is om zoveel 
mogelijk afval te recyclen en 
weer te gebruiken als grond-
stof voor nieuwe producten. 
Van Dijk Containers is continu 
aan het innoveren, en opzoek 
naar nieuwe en betere recycling 
mogelijkheden. Dit om ervoor te 
zorgen dat er zo min mogelijk 
(tapijt)afval verloren gaat, en 
zoveel mogelijk weer gebruikt 
kan worden. Bij Van Dijk Contai-
ners zien ze (tapijt)afval niet als 
iets ouds maar juist als grondstof 
voor een nieuw product.
 
HOE LANG BESTAAT  
DE ONDERNEMING?
Al ruim 115 jaar
 
WIE ZIJN JULLIE KLANTEN?
De gele containers van Van Dijk 
Containers staan door de hele 
regio en het bedrijf neemt ver-
schillende afvalstromen voor zijn 
rekening voor zowel particulieren 
als het MKB. Daarnaast zijn wij 
door het hele land actief met de 

inzameling van tapijtafval aan-
gezien Van Dijk Containers het 
enigste bedrijf in Nederland is die 
hierin gespecialiseerd is.

HOE HEBBEN JULLIE JE HART 
AAN WVF VERLOREN?
Via Pascal Borst zijn wij betrokken 
geraakt bij WVF en het Westen-
holte festival. Wij zijn onder de 
indruk geraakt van het enthousi-
asme en de benaderbaarheid van 
de leden, maar ook het gevoel van 
welkom te zijn bij de vereniging.
 
WAAR ZIJN JULLIE KOPLOPER 
IN?
Wij zijn koploper in nationale 
tapijtrecycling.
 
HOE HOUDEN JULLIE  
SUPPORTERS TEVREDEN? 
Wat wij beloven aan onze klan-
ten, leveranciers en medewerkers 
doen wij. Dit proberen wij zo 
goed, eerlijk en snel mogelijk te 
realiseren.
 
SPELEN JULLIE LIEVER AAN-
VALLEND OF IS EEN ZAKELIJ-
KE OVERWINNING GENOEG?
Wij zijn altijd gericht op vooruit-
gang. In onze sector is vooruit-
strevend handelen ook belangrijk 
om een goede bijdrage te leveren 
aan de transitie naar hernieuwde 
grondstoffen

VAN DIJK CONTAINERS,  
UW AFVAL ONZE ZORG!
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Gevestigd in de binnenstad van Zwolle aan de 
Pannekoekendijk 1b, vlakbij bioscoop Pathé. 
Een full-service makelaars kantoor, gericht op 
het volledig ontzorgen van de processen die 
komen kijken bij verkoop, aankoop en taxeren 
van woonhuizen in de stad Zwolle of directe 
omgeving rondom Zwolle.
 
JULLIE MISSIE
Wij richten ons op particuliere opdracht-
gevers die een huis willen verkoper of juist 
hulp nodig hebben bij de aankoop van een 
woning. Waar een klant door de bomen het 
bos niet meer ziet, creëren wij rust en over-
zicht en komen met een plan. Wij begeleiden 
het gehele proces met een goed verkoop- of 
aankoopresultaat tot gevolg! Kidsleague meespelen, allemaal een eigen 

team met eigen tenue van een Europese top-
club. Een ongedwongen, speelse sfeer waar 
ruimte was voor ieder kind. Vanuit daar kon je 
opgroeien in de voetbalwereld, alles op een 
eigen tempo en voor ieders kwaliteit was er 
ruimte. Een groot team van vrijwilligers zette 
zich hiervoor in. Week in week uit, weer of 
geen weer. Dit maakte het voor de kinderen 
een groot succes, maar ook voor de ouders. 
Je kunt wel stellen, dat zowel kind als ouder 
op deze wijze mee groeien in het verenigings-
leven en dat we met elkaar steeds een stap 
verder groeien naar een soort tweede thuis. 
Bij WVF is er immers voor iedereen plek, 
ongeacht waar je vandaan komt of hoe goed 
je bent en dat draait bijna allemaal op vrijwil-
ligers. Deze onvoorwaardelijke inzet, de saam-
horigheid en de ruimte die er is voor iedereen 
verdient sponsoren die dit ondersteunen. Van 
begin af aan heb ik mijn hart aan WVF verlo-
ren. Het is een mooie club!
 
WAAR ZIJN JULLIE KOPLOPER IN?
Als Zwols makelaarskantoor richten wij ons 
op de particuliere woningmarkt in de stad 
Zwolle en directe omgeving. Woonhuizen 
dus, van klein tot groot… want ook bij ons 

KARSSEN MAKELAARS,  
NVM WONING MAKELAAR IN ZWOLLE
Ruim 20 jaar een begrip in Zwolle, sinds 2017 onder 
de hoede van eigenaresse Ilse Smink-Greaves en 
sinds de zomer van 2023 samen met mede-eigenaar 
Carlijn van Renselaar. Binnendienst medewerkers Reza 
ter Huurne en Femke Nijstad ondersteunen de make-
laars waar mogelijk om het kantoor succesvol te laten 
zijn en onze klanttevredenheid hoog te houden.

 Van begin af aan 
heb ik mijn hart aan 
WVF verloren. het is 
een mooie club 

Taxeren is een vak apart en ook dat doen wij 
graag! Wij taxeren uitsluitend voor particulie-
ren die een taxatierapport nodig hebben voor 
bijvoorbeeld de aankoop van een woning, het 
oversluiten van de hypotheek, bij scheiding- 
of in geval ven een nalatenschap.
 
HOE HEBBEN JULLIE JE HART AAN WVF 
VERLOREN?
Als voetbalmoeder pur-sang stond ik, Ilse, 11 
jaar geleden voor het eerst aan de lijn. Elke 
vrijdagavond mochten onze kinderen in de  
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is, net als bij WVF iedereen welkom! Met een 
klein team van vakvrouwen hechten wij veel 
waarde aan een klantgerichte en servicege-
richte dienstverlening. Het resultaat van onze 
klant gaat boven ons eigen resultaat en wij 
doen niets liever dan een mooie match rea-
liseren waar zowel de verkoper als koper blij 
mee zijn. Koploper zijn wij in de prettige wijze 
van procesbegeleiding met een altijd positief 
eindresultaat tot gevolg!
 
HOE HOUDEN JULLIE SUPPORTERS  
TEVREDEN?
Door onze persoonlijke begeleiding, waarbij 
klantgerichtheid bovenaan ons lijstje staat 
is het een bijna vanzelfsprekendheid dat 
onze klanten tevreden zijn. Wij geven onze 
klant gedurende het gehele proces de volle 
aandacht, denken vooruit en handelen waar 
nodig. Wij schetsen realistische verwachtin-
gen, zijn geen ‘Mooiweer’ praters. Ons doel 
is dat onze klant altijd minimaal krijgt wat hij 

mag verwachten, maar bij voorkeur nog net 
een beetje meer. En dat lukt ons door ons zelf 
te blijven en er elke dag voor elke klant weer 
te staan.
 
SPELEN JULLIE LIEVER AANVALLEND 
OF IS EEN ZAKELIJKE OVERWINNING 
GENOEG ?
Een zakelijke overwinning is genoeg voor ons 
zakelijke resultaat, maar om persoonlijk resul-
taat te bereiken, willen wij enthousiast blijven 
en voldoening halen uit de wijze waarop wij 
onze dienstverlening uitvoeren. Voor ons 
mooie vak is aanvallend spel dan ook abso-
luut nodig! Voor zowel onze medewerkers op 
kantoor als voor de makelaars is het essenti-
eel om het volle enthousiasme te behouden, 
scherp te blijven en elke dag weer als een 
nieuwe dag vol kansen en uitdagingen te zien. 
Dat maakt en houdt het vak mooi en uitda-
gend, waardoor wij in staat zijn goede resulta-
ten voor onze klanten te blijven behalen. 
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Ten Brinke Makelaardij B.V.
Eendrachtstraat 79

8012 VW Zwolle
tel. 038-2600 124

info@tenbrinkemakelaardij.nl
tenbrinkemakelaardij.nl

 

Verkoop
Aankoop
Taxatie

 



WESTENHOLTE 
FESTIVAL 

VAN, VOOR EN DOOR DE WIJK

Het is inmiddels eind oktober en volop herfst, maar nog 
altijd is Robbie van Ankum bezig met de afhandeling van 

het Westenholte Festival van de afgelopen zomer. 
TEKST: JAAP OTTEN
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“Er zijn nog steeds wat praktische zaken die 
afgehandeld moeten worden, zoals een aantal 
facturen dat nog binnenkomt”, zo vertelt 
Robbie. En dat terwijl ook de voorbereidingen 
voor de nieuwe editie al weer zijn begonnen. 
“Er wordt al weer volop gebrainstormd over 
hoe we het festival nog verder kunnen verbe-
teren”, aldus Robbie. 

EEN BEGRIP
De ambities zijn groot. Het festival is in de 
afgelopen jaren uitgegroeid tot een begrip in 
Westenholte en deels ook al daarbuiten. Wat 
ooit begon met een feesttent op het terrein 
van WVF aansluitend op het toenmalige Auto 
Siero WVF-toernooi, is inmiddels uitgegroeid 
tot een meerdaags festival met dit jaar op 
de zaterdag 1400 bezoekers. Robbie: “Na 
het beginjaar in 2016 bleek al snel dat het 
WVF-terrein te klein was voor een festival 
en verhuisden we het naar het naastgelegen 
Stinspark. Wel met een letterlijke brug van 
de voetbalvereniging naar het park zodat de 
deelnemers aan het voetbaltoernooi eenvou-
dig naar het festivalterrein konden lopen”. 

VUILNISZAKKEN
Vanwege de herinrichting van het park, moest 
het Westenholtefestival dit jaar noodge-
dwongen naar een nieuwe locatie. Dat werd 
uiteindelijk het terrein op de kruising van de 
Zalkerveerweg en de Schoenerweg. “Een 
mooie locatie die we ook echt als festival-
terrein konden inrichten en waar we ook de 
grote groep bezoekers goed kwijt konden”, 
zo vertelt Robbie verder. “We zijn de afge-
lopen jaren enorm gegroeid. Niet alleen in 
bezoekersaantallen maar ook als organisatie. 
Het wordt allemaal steeds professioneler. Tij-
dens de eerste editie gebruikten we nog veel 
materialen van WVF. Zoals tafels en stoelen 
bijvoorbeeld. Ook namen we zelf als organisa-
tie het afval na afloop mee naar huis om daar 
in de container te doen. Inmiddels hebben 
we dat allemaal veel beter en professioneler 
geregeld”. Al viel het qua afval dit jaar overi-

gens erg mee nu de organisatie, mede op 
verzoek van de gemeente, was overgegaan 
op recyclebare bekers. 

WESTY
Waar de voetbalvereniging in de afgelopen 
jaren inmiddels de randen van de capaciteit 
wel heeft bereikt, ligt de vraag voor de hand 
waar de grens ligt voor het festival. Robbie: 
“Wij willen altijd blijven verbeteren en profes-
sionaliseren. Maar dat betekent voor ons niet 
dat het altijd maar weer groter moet. Voor 
ons als organisatie is het belangrijkste dat we 
een festival van, voor en door de wijk zijn. Die 
binding met Westenholte en omliggende wij-

 We zijn de afgelopen 
jaren enorm gegroeid. 
Niet alleen in bezoekers-
aantallen maar ook als 
organisatie 
ken als Spoolde en Stadshagen staat voorop. 
Als we willen groeien dan willen we dat doen 
in kwaliteit en niet in kwantiteit. We willen ook 
een festival voor de hele wijk en de directe 
omgeving zijn, voor alle doelgroepen. Daar zit 
onze uitdaging om die goed te blijven bedie-
nen door maximaal in te zetten op sfeer en 
gezelligheid”. Als voorbeeld van zo’n investe-
ring noemt Robbie mascotte Westy. Dit jaar 
aangeschaft door de organisatie van het fes-
tival en die van Jeugdland. “We merken dat 
dat bij de jeugd echt leeft. We willen hem ook 
inzetten voor de hele wijk, niet alleen voor het 
festival.”  

W VF MAGAZINE  2023/2024 69



 

www.sealsupply.nl

Statische 
afdichtingen

Roterende 
afdichtingen

Hydrauliek 
afdichtingen

Glijlagers

Pneumatiek 
afdichtingen

Maatwerk

Dé online 
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Ontdek Seal Supply 

Seal Supply is dé groothandel met jarenlange ervaring 
als specialist op het gebied van technische afdichtingen. 
Seal Supply heeft zich tot doel gesteld alle gewenste 
afdichtingen te leveren, zoals klanten in de industrie 
en in de technische handel het graag zien: snel, 24x7, 
met goed advies, uitstekende service, flexibel en tegen 
concurrerende prijzen.
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VRIJWILLIG
Ook de link met de voetbalvereniging is vol-
gens Robbie een absoluut blijvertje. “Destijds 
begon het als nasleep van een voetbaltoer-
nooi bij WVF en nog steeds merken we dat 
we er een enorm voordeel van hebben dat we 
die connectie tussen de club en het festival 
hebben. Ook organisatorisch is dat handig, bij 
het benaderen van leveranciers bijvoorbeeld 
of het afhandelen van de financiën. Voor wat 
betreft dat laatste wil Robbie ook benadruk-
ken dat de hele organisatie draait op vrijwil-
ligers. Niet alleen de vele mensen uit de wijk 
die tijdens het festival allerhande werkzaam-
heden verrichten, maar ook de organisatie 
van het festival die bijna het hele jaar door 
werkt aan een volgende editie. De winst die 
wordt gemaakt met het festival vloeit terug 
naar de club. Daarbij wil WVF ook meer zijn 
dan alleen een voetbalclub en daar past iets 
zoals een festival voor alle doelgroepen in en 
om de wijk goed bij. Zo is er ook nog steeds 
een link met het 35+-toernooi op de vrijdag 
van het festival.

STEEDS EEN BEETJE BETER
De organisatie bestaat op dit moment  
uit 7 mannen (Jeroen van Ettekoven,  
Arjan van ’t Haar, Roy Bakker, Arjan Veld-
kamp, Niek Karrenbelt, Merijn Kok en Robbie 
van Ankum). Allemaal mannen die een link 
hebben met de voetbalvereniging (al dan niet 

 Wij willen altijd 
blijven verbeteren en 
professionaliseren 

als spelend lid) en die het werk voor het fes-
tival dus vrijwillig doen. “We merken dat we 
ook ieder jaar beter worden in wat we doen. 
Iedereen heeft daarin ook zijn eigen expertise. 
De ene is goed in het regelen van sponsoren, 
de ander op het gebied van marketing en 
communicatie, weer een ander kent de juiste 
lijntjes richting de gemeente en zelf probeer 

ik vooral de algehele coördinatie en orga-
nisatie op mij te nemen”, zo vertelt Robbie. 
“En het is fijn dat we die positieve signalen 
ook terug horen. Bands willen graag komen 
optreden, sponsoren komen graag terug en 
gelukkig zien we, met het toenemende aantal 
bezoekers, dat het ook gewaardeerd wordt 
door de wijk. Dat maakt ons ook enthousiast 
om hiermee door te gaan en het elke keer 
nog steeds een stukje beter te maken. Op 
naar de volgende editie!” 
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SPONSOREN
HOOFDSPONSOR JEUGD
123inkt 0294-787123

GOUD-SPONSORS (JEUGD)
Boudesteyn Hypotheken & Verzekeringen 038-3859393

Campenaer koffie 038-3313769

HÆD Recruitment-Projects 038-4203900

Hanos Zwolle 038-4256825

Het Notarieel 038-4273410

Hulst Flier 038-4211031

Van der Kamp Pompen 038-4222009

Klomp transport BV 038-4217836 

Kraaninspectie Nederland 038-7200818

MixCom digital & print creatives 038-3031052

Noordman Vloer & Raambekleding 038-4442600 

Postma Totaaltechniek 06-20543672

Seal Supply 038-3032700

Slagerij van Guilik 038-3765976

Schutte tweewielers 038-4216071

Sortas Recycling 0527-681556

Steza Zwolle (Nissan) 038-4674540

Van Dijk Containers Genemuiden 038-3854574

Van der Kolk Zwolle 
Infra en Incidenten Support

038-4217132 

Van Vilsteren (VDK) Installatietechniek 038-4216502

Westenholte Fysiotherapie & Fitness 038-4579491

Voetbalshop.nl 038-4225070

Zéndel Uitzendbureau 038-7820505

ZILVER-SPONSORS
Accuraat Accountants 038-2301405

Cordupack 033-2580111

Hoveniersbedrijf Tom Van der Weerd 06-21563344

Jansen Vastgoed BV 06-54282727

Jumbo Westenholte 038-4250110

Karssen makelaars 038-4236766

L&M Workwear Gnmd 038-3855354

Stiho Zwolle 038-425850

Transporting Wheels 088-3690700

Veneberg security 06-12331786

V&S accountancy en advies 06-12650707

Voorst Makelaardij 06-4537339

IJsseltours 038-4971702

BRONS-SPONSORS
Aannemersbedrijf Van Gerner 038-4211785

Auto Siero 0527-252744

Autobedrijf Kok 038-4669777

Autobedrijf Korterink 0522-291346

Belgische keizer 038-4211011

Bistro de Stadshoeve 06-11368830

Ten Brinke Makelaardij 038-2600124

Cobra CRM consultancy 038-2022478

De Jong & Laan accountants 038-4216980

Drone your future 038-2340018

En-ebel 06-13449347

Expert Zwolle 038-8500100

Front Row Services&Fun 06-46597253

Gerrits & Ebbers Bedrijfsadministraties 038-4215998

Huls Adviseurs 038-4224090

Ilsez Hair 038-2302957 

Intermediair Uitzendbureau 055-3121000

Kitchen 4 All 038-4579556

Kloekke Installatietechniek 038-2340404

MVM SPORTS 06-39656631

Oké online 038-3032900

Partyverhuur Zwolle 038-4602045

Pijlman kantoorneubelen 038-4609187

Postuma AGF 038-3370099

PB Advisory 06-46283271

PV accountants 038-4222341

Raad Postma 038-4603904 

Rabobank IJsseldelta 038-4287878

Riezen Vastgoed 038-4228229

Sani4All 038-4579556 

Scherp Communicatie 06-14640422

Schrader stoffering en montage 06-50241840 

Timmerman Vishandel 06-512887489

Valentijn Groenten en fruit 06-10393537

Vakgarage Gerard Klaassen 038-4223550

Van Eigen Hand 06-57744309

Vent Klima 038-4532828

Vrieling Assurantiën 0523-282726 

WIBA Klussenbedrijf 06-54988861

Wijndragers 038-4226725

Woko BV Gordijnatelier 038-4222287 

Wolters Cultuurtechniek 06-24560267

Zwier Autoservice 038-4217294
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SPONSORS
1-2-3 Machineverhuur 038-4268500 

Aannemersbedrijf Zwiers Zwolle-Kampen 038-4607185

Anico schoonmaakdiensten 038-3337252

Autorijschool Afrit Zwolle 06-28239441

Bakkerij Bart 038-4200241

BDG Architecten 038-4213337

Bemog Projektontwikkeling 038-3315899

Bert Wieten Autobedrijf 038-4212128 

Bloemenhuis Gerbera 06-46408199 

Bloemist van Ettekoven 038-4218165 

Braspenning Coiffures 038-4535492 

Cobbler ICT 033-2455642

Cyklop Nederland BV 038-4675800 

De Morgenster Prot.Chr .Basisschool 038-4214108 

De Zaak Electronics Heino 0572-391281 

Deltics 06-21659953

DO-BO transportdiensten 06-30970305

Drukkerij Assendorp 038-4213363 

DTC Zwolle 038-4216394

DJ Hanno 06-50533128

DO-BO transportdiensten 06-30970305

Drift van der Verpakkingen 038-4470330

Dynamics software 06-51470188

Easy ZZP Zwolle 038-2020553

Eikelboom Party Service 06-12076740

Gamo Vation BV 06-19491803

Garage IJsselland 038-3374623 

Glasbedrijf de Jonge & Zn 038-4215498 

Herkert Hoveniersbedrijf 038-4224323 

Het Anker Ontmoetingscentrum 038-4212366 

Hovenier de Weerd 06-22019617

IQ Kunstuitleen 038-4605656 

K.Side 038-4600688 

Koele Home Design 06-20221076

KVS Kantoorinrichting 038-4217417

K.W.D. Sport BV 0314-325624 

Loxam Access 038-4219561

Markant Internet 074-7600032

Nijwa Transport 0548-538080 

PBE Montage 038-4227049

Pleizier Webgroup 06-21216160 

Poppe hoveniers 06-29283323

Schagen Infra BV 038-4771741 

Schrijver Fireworks 06-53180538 

Slokker Vastgoed 035-5284460

Slukom Afbouw 038-3319096

Sport & Sign 06-53465696

Stroomberg Slijterij 038-4211234 

Stucadoorsbedrijf Bijleveld 06-50903860

Trotz Kids & Lifestyle 06-55161088

Tukkers en Ten Hoeve Hoveniersbedrijf 038-4221620

Uitgekookt.nl 085-0406065

Veerman makelaardij 06-15031979

Voskamp Beveiligingstechniek 038-4261262

Veldkamp Wonen 038-3761409

Verfhandel Klompjan 038-4216792 

Vreugdehoeve 038-4224193

Wildeman Tweewielers 038-4218075 

Zalsman Grafische Bedrijven 038-4670070 

Zwartewaterland Assurantiën Hasselt 038-4778585 

Wil je ook sponsor 
worden van wvf? 
Neem contact op met de sponsor-
commissie via info@bcdeweidesteen.nl 
of scan de code voor meer informatie! 
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